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نوبت اول

فراخوان آگهی  تجدید مناقصه )نوبت دوم( عملیات خرید، حمل و پخش آسفالت به همراه عملیات زیرسازی شهرداری منطقه پنج نجف آباد

 شهرداری نجف آباد در نظر دارد فراخوان آگهی تجدید مناقصه )نوبت دوم( عملیات خرید، حمل و پخش آســفالت به همراه عملیات زیرسازی منطقه پنج شهرداری 
نجف آباد به شماره سیستمی 2002090286000038  را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید.

 کلیه مراحــل برگزاری فراخــوان از دریافت و تحویل اســناد فراخوان تا بازگشــایی پاکت هــا از طریق درگاه ســامانه تــدارکات الکترونیکی دولت )ســتاد( به آدرس

 www.setadiran.ir انجام خواهد شد. 
متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )به صورت برخط( برای کلیه صاحبان امضای مجاز 

و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.

مواعد زمانی:
- تاریخ انتشار فراخوان: نوبت اول چاپ روز دوشنبه مورخ 1402/07/17 و نوبت دوم چاپ روز چهارشنبه مورخ 1402/07/26 

- مهلت دریافت اسناد فراخوان: تا ساعت 19 روز شنبه مورخ 1402/07/29
- مهلت ارسال پیشنهادات: تا ساعت 19 روز چهارشنبه مورخ 1402/08/10

- زمان بازگشایی پاکت ها: ساعت 15 روز شنبه مورخ 1402/08/13
نوع و مبلغ تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار: شرکت کنندگان باید مبلغ 1/870/000/000 ریال را به صورت وجه نقد به حساب سپرده شماره 10/9107470/2 یا شماره شبا 

IR050700001000229107470002 شهرداری نزد بانک رســالت واریز و یا معادل آن ضمانتنامه معتبر بانکی با اعتبار حداقل 3 ماهه از زمان آگهی مناقصه بعنوان ضمانت 

شرکت در مناقصه تهیه و بارگذاری نمایند و سپس اصل ضمانتنامه و یا تاییدیه وصول مبلغ سپرده را قبل از بازگشایی پیشنهادات به واحد امور قراردادهای شهرداری مرکزی 

نجف آباد ارسال نمایند.

اطلاعات تماس و آدرس دستگاه: نجف آباد خیابان امام خمینی)ره(، شهرداری مرکزی کدپستی 14661-85146 تلفن 031-42640041-3 
مشخصات شهرداری: شناسه ملی: 14000277378   کد اقتصادی: 411443717316   شماره ثبت: 0900544 

استاندار اصفهان در دیدار با استاندار ولادیمیر روسیه با اشاره به توانمندی های استان در زمینه های مختلف گفت:   
حمایت های روسیه و ایران از یکدیگر به سمت دیپلماسی عمومی برود
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 رئیس مرکز اورژانس استان اصفهان خبر داد؛

فوت زن و شوهر بر اثر گازگرفتگی در نطنز
رئیس مرکز اورژانس استان اصفهان از مرگ ۲ نفر بر اثر گازگرفتگی در یکی از روستاهای نطنز خبر 
داد.عباس عابدی در گفت وگو با خبرنگار مهر با اشاره به حادثه مسمومیت با گاز منوکسید کربن در 
استان اصفهان اظهار داشت: این حادثه ساعت ۸ و ۴۶ دقیقه به مرکز فرماندهی عملیات اورژانس 
استان اصفهان گزارش شد.وی با بیان اینکه این حادثه در یکی از روستاهای شهرستان نطنز گزارش 
شده اســت، افزود: در این حادثه ۲ نفر آقا ۵۰ ساله و خانم ۴۵ ســاله جان خود را از دست دادند.

سخنگوی مرکز اورژانس استان اصفهان اضافه کرد: علت اولیه وقوع این حادثه نقص در دودکش 
اعلام شده است.

 

مشارکت 2۶0 میلیون تومانی بویین میاندشتی ها در جشن 
عاطفه ها

خیران بویین میاندشتی با اهدای کمک های نقدی و غیرنقدی به ارزش بیش از ۲۶۰ میلیون تومان در 
جشن عاطفه ها برای دستگیری از دانش آموزان مشارکت کردند.به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، 
مرکز اصفهان ؛  رئیس کمیته امداد امام خمینی )ره( شهرستان بویین میاندشت با بیان اینکه حامیان 
طرح اکرام ایتام و محسنین مساعدت های ویژه ای به فرزندان معنوی خود داشته اند، گفت: حامیان 
نیکوکار با واریز ۵۰ میلیون تومان کمک هزینه نوشــت افزار، به کارت بانکی ۵۰ دانش آموز نیازمند، 
مهربانی ماه مهر را به دل های این محصلان هدیه کردند.مجید صادقی با اشاره به تامین ۱۵۰ نوشت 
افزار افزود: کمک به خرید نوشت افزار دانش آموزان کمتر برخوردار، می تواند در انتقال و نهادینه کردن 
فرهنگ خیر و احسان در بین دانش آموزان موثر باشد.وی گفت: مردم خیر و نیکوکار می توانند علاوه بر 
مراجعه حضوری به دفاتر و مراکز نیکوکاری در سطح شهرستان، با شماره گیری ۰۳۱۲۳#*۸۸۷۷* 

کمک های خود را به دست دانش آموزان نیازمند برسانند.
 

آغاز اجرای دو طرح در روستای نیسیان اردستان
یک طرح عمرانی خدماتی در روستای نیسیان اردستان افتتاح و اجرای یک طرح آغاز شد.بخشدار 
مرکزی اردستان گفت: روکش آسفالت جاده نیسیان تا سه راهی علی آباد به طول ۶ و نیم کیلومتر با 
بیش از ۲ میلیارد تومان هزینه به بهره برداری رسید.محمد تقی کیانی افزود: همچنین ساخت اولین 
پایگاه آتش نشانی روستایی شهرستان اردستان در زمینی به مساحت هزار مترمربع و اعتبار اولیه ۶۰۰ 
میلیون تومان در روستای نیسیان آغاز شد.وی همچنین با بیان اینکه بخش مرکزی اردستان دارای 
۳۵ شورای اسلامی روستا با ۲۲ دهیاری است گفت: ۵ دهیاری جدید نیز برای روستا های فرآن، ونین، 

مار، مبارکه و زائین مصوب شده و تعداد دهیاری های بخش مرکزی به ۲۷ دهیاری رسیده است.
 

ثبت دو وقف جدید به ارزش ۸میلیارد ریال در آران و بیدگل
دو وقف جدید به ارزش ۸میلیارد ریال در آران و بیدگل به ثبت رسید.به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، 
مرکز اصفهان؛  رئیس اداره اوقاف و امور خیریه آران و بیدگل گفت: از ابتدای امسال ۲ مورد وقف جدید 

به ارزش ۸ میلیارد ریال از این شهرستان در سامانه جامع موقوفات و بقاع متبرکه ثبت شده است.
هادی اخوان ارمکی افزود: یک مورد وقف شــامل ۵۱۰ متر مربع زمین واقع در مزرعه انقلاب جاده 
ابوزید آباد به نیت احداث مسجد المهدی )عج( به ارزش ۲ میلیارد و ۶۰۰ میلیون ریال به همت نیکوکار 
غلامرضا خادمی ثبت شــده اســت.وی گفت: موقوفه دوم را واقف نیک اندیش غلامرضا حمزه ای 
بیدگلی شامل شــش دانگ منزل مسکونی به مســاحت ۱۷۹.۵ متر مربع به نیت توسعه حسینیه 
سلمقان به ارزش ۵ میلیارد و ۴۰۰ میلیون ریال ثبت کرده است.شهرستان آران و بیدگل با ۱۲۳ هزار 

نفر جمعیت در شمالی ترین نقطه استان اصفهان و ۶ کیلومتری شهرستان کاشان واقع شده است.

فرماندار اردستان: خروجی دانشگاه فرهنگیان کمبود معلم را جبران نکرد

کمبود معلم در مدارس اردستان

فرماندار شهرستان اردستان با بیان اینکه خروجی دانشگاه فرهنگیان 
کمبود معلم در مــدارس را جبران نکرد، گفت: ۳۰ معلم در اردســتان 

کمبود داریم.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از اردســتان ، سیدمحمد هادی احمدی 
طباء در جمع خبرنگاران، اظهار داشــت: موضــوع آموزش و پرورش 
و کمبود معلم در اردســتان به این گونه بود که امســال بیش از هفت 
هزار و ۵۰۰ نفر معلم در سطح استان اصفهان بازنشسته شدند و همه 
منتظر رتبه بندی بودند و بــا توجه به اعمال شــدن رتبه بندی ها افراد 

بازنشسته شدند.
وی افزود: ورودی معلمان از سمت دانشــگاه فرهنگیان قابل توجه 
نبود تا بتواند ایــن کمبود را پوشــش دهد و بر همین اســاس کار با 
مشکل مواجه شــد و اردســتان هم از این موضوع مســتثنی نبود و 
تنها شهرســتانی بودیم که کمترین دغدغه را در خصوص کمبود معلم 

داشتیم.
احمدی طباء گفت: بعضی شهرستان ها تعداد قابل توجهی معلم کم 
داشتند، اما شهرســتان اردســتان در حدود ۳۰ نفر که آن هم با افراد 
خرید خدمتی و با ۱۲ نفر که در آزمون آمــوزش و پرورش زواره قبول 

شــده بودند و تعامل مدیــرکل آموزش و پرورش اســتان اصفهان و 
اختصاص سه نفر در اردستان به کارگیری و مشکل برطرف شد و ۹ نفر 
هم در زواره مشغول خدمت شدند.فرماندار شهرستان اردستان ابراز 
داشت: مدیران ما با توجه به مشــکلاتی که داریم خوب کار کرده اند و 
مدیران باید  موضوع را از قبل در شــورای آموزش و پرورش مطرح و 
آن را پیگیری می کردند و پیش بینی را انجام می دادند در حالی که در 
کل استان گله مندی هایی در راســتای این موضوع وجود دارد که باید 
برطرف شــود.وی همچنین در خصوص پیگیری مشکلات روستای 
نهوج که در سیل اخیر دچار خسارت شــدند ابراز داشت: پیگیری این 
موضوعات به بودجه بر می گردد که در آخرین جلسه مدیریت بحران 
شهرستان اردستان بررسی آن را انجام دادیم و مکاتبات آن را با استان 
انجام شده اســت و یک تیمی برای بازرســی به شهرستان اردستان 
آمدند و موضوع بتن ریزی پل نهوج انجام شد و در مجموع این مشکل 

برطرف خواهد شد.
احمدی طباء بیان کرد: چهار  منزل مسکونی در روستای نهوج کارهای 
آن توسط بنیاد مســکن و بخشداری پیگیر شــده تا بتوانیم موضوع 
بلاعوض های آن را تامین کنیم و این بودجه باید از کشــور به اســتان 

برسد و سپس به شهرستان اردســتان تخصیص پیدا کند و بودجه ای 
در اختیار فرماندار نیســت اما پیگیری می کنیم تا این موضوع هم به 

سرعت انجام شود.
فرماندار شهرستان اردستان در خصوص انتخابات پیش روی مجلس 
شورای اسلامی بیان کرد: هم تلاشمان را انجام می دهیم سالم ترین 
انتخاباتی است که برگزار می کنیم و  در نظام مقدس جمهوری اسلامی 
انتخابات ها سالم و همه با نظر و رأی مردم انجام می شود و این دوره 
هم به همین شکل اســت و تذکرات را  ما در شورای اداری به مدیران 

داده ایم و نظارت ها دقیق انجام می شود.
وی تصریح کرد: موضوع هیئت اجرایی هم در حال تشــکیل است و 
قطعا کمیته بررسی تخلفات انتخاباتی زیر نظر دادگستری کار خود را 
پیگیری خواهد کرد و در حوزه مدیران و کارمندان در ساعات اداری و 
غیر اداری  پیگیری خواهیم داشت و با توجه به  اینکه قانون انتخابات 
تغییراتی داشته جلســه ای توجیهی برای مدیران، کارمندان و افرادی 
که صاحب فضای مجازی هستند خواهیم گذاشت؛ در ثبت نام اولیه 
۸۳ نفر برای اردســتان ثبت نام کرده اند و ثبت نام تکمیلی از ۲۷ مهر 

آغاز می شود.

نماینده کفیل مردم کاشــان و آران و بیدگل ضمن 
اشــاره به اختصاص اعتبار به ۲۴ پروژه در این دو 
شهرســتان گفت: ۲۵۰ میلیارد ریال به پروژه های 

کاشان و آران و بیدگل اختصاص یافت.
جــواد نائینی در گفت وگــو با خبرنگار تســنیم در 
کاشان، اظهار داشت: هر سال در قالب پروژه های 
توازن دو مبالغــی در اختیار نماینــدگان مردم در 
مجلس شورای اسلامی قرار می گیرد و در این دو 
ســال نیز مبالغ اختصاص یافته در دو شهرستان 

کاشان و آران و بیدگل توزیع شده است.
وی در بیان جزئیات اختصاص بودجه های مذکور 
طی امسال و سال گذشــته افزود: در سال گذشته 
۱۵ میلیارد تومان و امســال نیز ۲۵ میلیارد تومان 
در اختیار دفتر کاشــان و آران و بیــدگل قرار داده 

شده اســت و در پروژه های مختلف مورد استفاده 
قرار گرفت.

نماینــده کفیل مــردم کاشــان و آران و بیدگل در 
مجلس شــورای اســلامی ابراز داشــت: در سال 
گذشــته ۷.۵ میلیارد تومــان از ۱۵ میلیارد تومان 
به حــوزه کاشــان و ۷.۵ میلیــارد تومــان نیز به 
شهرســتان آران و بیدگل اختصاص پیدا کرد و در 
حوزه پروژه های آبرسانی مورد استفاده قرار گرفت.

وی در بیان میــزان اعتبار اختصــاص یافته طرح 
توازن دو به دو شهرستان کاشــان و آران و بیدگل 
گفت: از ۲۵ میلیارد تومــان اعتبار تخصیص یافته 
۱۵ میلیارد تومان آن به شهرستان کاشان در قالب 
۱۵ پروژه و ۱۰ میلیارد تومان نیز به شهرستان آران و 

بیدگل در قالب ۹ پروژه انجام شد.

نائینــی تصریــح کرد: بــا توافــق فرمانــداران و 
پیشــنهادات داده شــده تکمیل خانه بهداشــت 
اســحاق آباد و ازناوه خنب، تکمیل سالن ورزشی 
سالن ورزشی روستای نشلج، توسعه و بازسازی 
مدرســه روســتای علوی، تکمیل حــوزه علمیه 
خواهران فاطمیــه، تکمیل مرکــز خدمات حوزه 
علمیه، تکمیل شــبکه آبرسانی روســتای رحق و 
برزک، تکمیل و تجهیز پایگاه انتقال خون کاشان و 

غیره از جمله اقدامات است.

  اختصاص 250 میلیارد ریال به پروژه های عمرانی کاشان
 و آران و بیدگل 

رئیس اداره نظارت بر ساخت راه ها اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان گفت: درصورت مساعد بودن هوا تا ۲ماه آینده پنج کیلومتر از باند دوم چادگان به سه 
راهی سد تکمیل و آماده افتتاح می شود.به گزارش خبرگزاری مهر، محسن قدیری در خصوص آخرین وضعیت پروژه باند دوم چادگان به سه راهی سد اظهار 
داشت: با پیگیری های ویژه مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان ادامه عملیات این پروژه مجدداً آغاز شد و با تلاش هایی که بعمل آمده عملیات اجرایی تا لایه 
بیس برای پنج کیلومتر از این مسیر انجام شده است.وی افزود: علاوه بر این، ۲۰ دستگاه پل با دهانه های مختلف به اتمام رسید و یک کیلومتر نیز آسفالت اجرا 
شده است.رئیس اداره نظارت بر ساخت راه ها اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان با بیان اینکه برای این قطعه از پروژه تا کنون ۳۰ میلیارد تومان هزینه شده 

است، گفت: در صورت مساعد بودن هوا تا دو ماه آینده این پنج کیلومتر از باند دوم چادگان به سه راهی سد تکمیل و آماده افتتاح می شود.

خبر روز 5کیلومتر از باند دوم چادگان به سه راهی سد آماده افتتاح می شود 

عکس خبر

پدر شهید حجت 
 علایی به دیدار 
فرزند شتافت

پــدر شــهید حجــت علایــی در 
شهرستان بوئین میاندشت به فرزند 
شهیدش پیوست. حاج اسماعیل 
علایی پس از سال ها درد و رنج فراق 
فرزند در ۹۶سالگی به علت کهولت 
سن درگذشت. شهید حجت علایی 
هفتم مهر سال ۱۳۶۰ در ۲۰سالگی 

در منطقه شوش به شهادت رسید.

سرپرست بنیاد مسکن اردستان خبر داد:

تعطیلی پروژه های مسکن اردستان به دلیل نبود نیروی کار
سرپرست بنیاد مسکن انقلاب اسلامی شهرستان اردستان گفت: پروژه های مسکن شهرستان اردستان 
به دلیل جمع آوری نیروهای افغانی و نبود نیروی کار بومی با قیمت مناسب تعطیل شده است.محمدعلی 
نریمانی در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: عملیات بتن ریزی عرشه پل روستای سیل زده نهوج که بر اثر وقوع 
سیل تخریب شده بود با هزینه بیش از ۲۰ میلیارد ریال انجام شد.وی افزود: سیل خردادماه در روستای 
نهوج اردستان باعث شد ۲۲ واحد مســکونی به طور کامل تخریب شود، ولی به دلیل اینکه تاکنون فقط 
شش مالک این منازل برای بازسازی به بنیاد مراجعه کردند، بنیاد مسکن نمی تواند عملیات بازسازی و 
تسهیلات را پرداخت کند.سرپرست بنیاد مسکن انقلاب اسلامی شهرستان اردستان با بیان اینکه اکنون 
۱۶۰ واحد مسکونی در روستاهای ونین، امیران و ظفرقند در حال ساخت است، گفت: همچنین پروژه 
ساخت ۷۲ واحدی نهضت ملی مسکن توسط پیمانکاران بنیاد مسکن در حال ساخت است که پیشرفت 
خوبی داشته است.نریمانی یکی از مشکلات حوزه ساخت مسکن در شهرستان اردستان را نبود نیروی کار 
بومی عنوان کرد و گفت: اکنون حدود ۱۲۰ واحد مسکونی در روستاهای ونین و امیران به دلیل جمع آوری 
نیروهای اتباع افغانی و نبود نیروی کار بومی تعطیل شده است.وی با بیان اینکه اکنون پروژه های مسکن 
شهرستان به دلیل جمع آوری نیروهای افغانی و نبود نیروی کار و پیمانکار بومی با قیمت مناسب تعطیل 
شده است، خاطرنشان کرد: اختلاف قیمت ساخت مسکن توسط نیروهای افغانی در مقایسه با نیروی 
بومی هر متری ۲۰۰ هزار تومان اســت و این وضعیت هزینه های اضافی را بــرای متقاضیان در بر دارد.

سرپرست بنیاد مسکن انقلاب اسلامی شهرستان اردستان، گفت: مجموعه دستگاه های مسئول در سطح 
کشور باید مساعدت کنند تا از افغانی هایی که می شود از آنها به نفع متقاضیان مسکن استفاده کرد، بهره 
برد. با توجه به وضعیت تورم و اقتصدی که وجود دارد تعطیلی پروژه های مسکن هزینه های اضافی را برای 
متقاضیان خواهد داشت.نریمانی یکی از برنامه های بنیاد مسکن در حوزه مسکن روستایی را پرداخت 
تسهیلات کم بهره عنوان و اظهار کرد: خانه های روســتایی که نیاز به بازسازی و مرمت دارند می توانند از 
تسهیلات ۲۰۰ میلیون تومانی بنیاد مسکن برای مرمت، بهسازی و حتی نوسازی منازل خود استفاده 
کنند. البته وام بهسازی و نوسازی مسکن روستایی شرایط خاصی دارد که متقاضیان می توانند با مراجعه 

به بنیاد مسکن از جزئیات آن مطلع شوند.
 

راه اندازی اولین دستگاه عکس برداری شبکیه چشم نوزادان 
در کاشان

سرپرست مرکز آموزشــی - درمانی شهید بهشــتی کاشــان از تجهیز این مرکز درمانی به دستگاه 
عکس برداری شبکیه چشــم نوزادان )Retcam( به منظور تشخیص و درمان بیماری های شبکیه 
چشــم نوزادان خبر داد.مرضیه طالبیان در گفت وگو با ایســنا، اظهار کرد: بیمارستان شهید بهشتی 
کاشان تنها مرکز درمانی است که دارای بخش ویژه نوزادان) NICU( در شمال استان اصفهان است 
و غربالگری نوزادان نارس از نظر رتینوپاتی این گروه از نوزادان )ROP( با هدف پیشگیری از عوارض 
شبکیه چشم انجام می شــود.وی افزود: ماهانه نزدیک به ۳۰ نوزاد بستری در این مرکز برای انجام 
معاینات چشم به مراکز درمانی تهران اعزام می شد که به علت وزن کم نوزادان نارس و مشکلات ویژه 
آنها، این رفت و برگشت با سختی فراوان برای خانواده ها و احتمال آسیب این نوزادان هنگام نقل و 
انتقال هم وجود داشت.سرپرست مرکز آموزشی درمانی شهید دکتر بهشتی کاشان، تصریح کرد: با 
راه اندازی این واحد در بیمارستان شهید بهشتی، غربالگری و در صورت نیاز، درمان این عارضه توسط 
فوق تخصص شبکیه چشم در این مرکز انجام خواهد شد.طالبیان گفت: بیماری رتینوپاتی نوزادان 
نارس)rop(، یکی از شایع ترین بیماری ها در نوزادان نارس است و به کمک این دستگاه تمام نواحی 
شبکیه چشم نوزادان مشاهده و در صورت نیاز، کارهای تشــخیصی از طریق همین دستگاه انجام 
می شود.وی افزود: تقریباً ۱۰ درصد نوزادان در سطح جهان نارس و زودتر از ۳۷ هفته متولد می شوند 

که احتمال شیوع مشکلات شبکیه در این نوزادان ۶۶ درصد است.

اخبار

 ارتقای کیفیت کاری در 
 دستور پلیس کاشان 

قرار بگیرد
نماینده ولی فقیه در کاشان ضمن تاکید بر 
لزوم تقویت انس پلیس با امام زمان)عج( 
گفــت: ارتقــاء کیفیــت کاری در دســتور 
پلیس کاشــان قرار بگیرد.حجت الاســلام 
والمسلمین سیدسعید حســینی در دیدار 
با فرمانده و جمعــی از کارکنــان انتظامی 
شهرستان کاشان ضمن گرامیداشت هفته 
نیروی انتظامی، اظهار داشت: پلیس با تنوع 
خدمات در بین تمام دستگاه ها از همه بروز 

بیشتر دارند.
وی ضمن اشاره به ارزش خدمت گذاری بر 
اساس آیات و روایات ائمه معصومین)ع( 
افزود: بر اســاس روایات اگر کســی یک 
طواف در حج انجام دهد، شش هزار حسنه 
برای او می نویسند، شش هزار گناه او محو و 
شش هزار درجه به او عطا می کنند، در حالی 
که اگر حاجت مومنی بــرآورده کند ارزش 
او برابــر ۱۰ برابر یک طواف اســت.نماینده 
ولی فقیه در کاشــان با بیــان اینکه پلیس 
قدر خودشــان را بدانند، ابراز داشــت: لازم 
است انس خود را با خدا و امام زمان)عج( 
بیشــتر کنیم، خطر برای همه وجود دارد و 
کوچکترین لغزش باعث می شود که از نوک 
قله به پایین کشیده شویم و این مهم قسم 
یاد شده شــیطان اســت.وی با بیان اینکه 
یکی از راه های تقویت ایمان اقامه اول وقت 
نماز یومیه اســت، گفت: امــام رضا)ع( در 
فرمایشــاتی فرمودند در زمانی که در طوس 
بودند خبر دادند، سادات برای ملاقات با آن 
حضرت مشرف می شوند و در این میان وقت 
اذان شد و پیش از آمدن سادات آن حضرت 
نماز خواندند و این موضوع نشان از اهمیت 
نماز اول وقت است.حســینی با بیان اینکه 
ماهیت کار پلیس اضطراب و نگرانی و خطر 
اســت، تصریح کرد: لازم اســت یاد و انس 
ما با امام زمان)عج( بیشــتر شود و به امام 
زمان)عج( اظهار کنیم که عاشق آن حضرت 
هســتیم و از این رو هر زمان یا الله بگوئیم 

خداوند نیز به یاد ما است.

مدیران ما با توجه به مشکلاتی که داریم خوب کار کرده اند 
و مدیران باید  موضوع را از قبل در شورای آموزش و 
پرورش مطرح و آن را پیگیری می کردند و پیش بینی را 
انجام می دادند در حالی که در کل استان گله مندی هایی 

در راستای این موضوع وجود دارد که باید برطرف شود

با مسئولان

استان
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رئیس شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان:

نقش بی بدیل توسعه فناوری در زنجیره رشد اقتصادی کشور
مصلحی؛ رئیس شــهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان گفت: امروزه زنجیره توســعه اقتصادی و 
اجتماعی کشورها نیازمند عنصری است که استحکام و پیوستگی آن را تضمین کند و این عنصر 

مهم »توسعه فناوری« است.
قاسم مصلحی در گفت وگو با خبرنگار 
بازار درباره لزوم توجه به توسعه فناوری 
اظهار کــرد: امــروزه زنجیره توســعه 
اقتصادی و اجتماعی کشــورها نیازمند 
عنصری است که استحکام و پیوستگی 
آن را تضمیــن کنــد و ایــن عنصر مهم 
»توسعه فناوری« است؛ با استفاده از 
فناوری می توان دستاوردهای پژوهشی 
را به محصولات و خدمات دانش بنیان 
تبدیل و در راســتای رفــاه جامعه گام 

برداشت.وی افزود: بدون شک توجه به توسعه فناوری از یکسو باعث رونق اقتصاد دانایی محور و 
شکل گیری کسب و کارهای دانش محور می شود و از سوی دیگر پشتوانه ای برای نوآوران و فناوران 

است تا با پشتکار و دلگرمی در این مسیر گام بردارند.
رئیس شــهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان گفت: شهر اصفهان با داشــتن مراکز علمی و فناوری 
مختلف در قالب دانشــگاه ها، پژوهشــگاه ها و پارک های علم و فناوری مطرح در سطح ایران و 
جهان و همچنین جایگاه ممتاز در صنعت، موفق به کسب دستاوردهای ارزشمندی در حوزه تولید 
علم و دانش و خلق محصولات و خدمات دانش بنیان شــده و به عنوان قطب نوآوری در ایران و 

منطقه محسوب می شود.
وی اضافه کرد: شکل گیری این شــهرک و موفقیت آن نتیجه تعامل دولت، دانشگاه و صنعت با 
هدف پاســخگویی به نیاز توسعه فناوری در کشور بوده اســت، پس از مطالعات بسیار و بررسی 
نمونه های مشابه در ســایر نقاط جهان، اولین مرکز رشد فناوری کشــور و به تبع آن پارک علم و 
فناوری راه اندازی شده است و اکنون به عنوان یکی از بازیگران اصلی حوزه علم و فناوری کشور 

محسوب می شود.
مصلحی ادامه داد: توســعه علمی و فناوری و ایجاد مراکز توســعه فناوری در ایران روند بسیار 
مطلوبی را طی کــرده و در نتیجه آن ۵۰ پارک علم و فناوری و بیش از ۲۶۰ مرکز رشــد فناوری در 
کشور مشغول فعالیت هســتند. همین تجربیات و قابلیت ها باعث شد سازمان علمی، آموزشی 
و فرهنگی ملل متحد )یونسکو( در سال ۲۰۱۰ اولین مرکز منطقه ای در زمینه توسعه مراکز رشد و 

پارک های علم و فناوری )IRIS( را در اصفهان راه اندازی کند.
وی گفت: این مرکز مهم علمی و بین المللی از زمان تاسیس تاکنون اقدامات ارزشمندی در عرصه 
بین الملل انجام داده است. برگزاری سمینارهای آموزشــی در کشورهای مختلف نظیر مالزی و 
چین و ارائه مشاوره های تخصصی به کشــورهای مختلف اعم از نیجریه و عمان برای آشنایی با 

فرآیندهای مدیریت پارک های علم و فناوری بخشی از این اقدامات است.
رئیس شــهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان تاکید کرد: با توجه به اینکه بســیاری از کشــورهای 
اســامی در مراحل اولیه راه انــدازی پارک های علم و فناوری هســتند، مرکــز آیریس آمادگی 
انتقــال تجربیات در زمینــه مدیریت مراکز رشــد و پارک های علــم و فناوری به این کشــورها 
را دارد. به عاوه بســیاری از محصولات با فناوری پیشــرفته توســط شــرکت های مســتقر در 
شــهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان تولید و تجاری ســازی شده اســت که امیدوارم با افزایش 
 تعامات در نتیجه ایــن اقدامات، زمینــه صادرات و انتقال تکنولوژی به کشــورهای اســامی 

فراهم شود.

خبرهای خوش آزادراهی در نشست خبری مجری کل طرح های زیربنایی استان اصفهان؛ طولانی ترین آزادراه کشور این هفته افتتاح می شود 

پروژه ها روی ریل سرعت

نشست خبری مجری آزادراه های مرکز و جنوب  آزاده فرهنگمند
کشور و مجری کل طرح های زیربنایی استان 
اصفهان روز شنبه و با حضور اصحاب رســانه برگزارشد. علیرضا صلواتی در این 
نشست با بیان اینکه طولانی ترین آزادراه کشور این هفته افتتاح می شود، گفت : 
۸۰ طرح کان و ملی در مرکز و جنوب کشور در دست اجراست که از این تعداد ۳۰ 
طرح فعال است.صلواتی گفت: ۳۰ پروژه ملی و کان با اعتبار ۵۰۰ هزار میلیارد 
تومان از جمله آزادراه اصفهان- شیراز، قطار تندرو اصفهان- قم- تهران و کنار گذر 
شرق اصفهان در این منطقه فعال اســت که پایان هفته جاری آزادراه اصفهان 
-شیراز افتتاح می شود.وی ادامه داد: آزادراه اصفهان- شیراز طولانی ترین آزادراه 
کشور است که از اواخر ســال ۱۳۹۱ تاکنون برای این طرح ۷۰ هزار میلیارد ریال 
هزینه شده اما ارزش روز این پروژه بیش از ۲۵۰ هزار میلیارد ریال است.مجری 
آزادراههای مرکز و جنوب کشور افزود: با بهره برداری از آزادراه ۴۸۵ کیلومتری 
اصفهان -شیراز، مسیر اصفهان به شیراز ۱۳۰ کیلومتر کوتاه تر شده و به کاهش 

سالانه ۱۳۰ میلیون لیتر سوخت منجر خواهد شد.

اختصاص 250 میلیارد ریال برای حفظ حیات وحش کلاه قاضی
صلواتی درخصوص عبور آزادراه اصفهان شیراز )کنار گذر شرق اصفهان( از 
پارک ملی کاه قاضی، گفت: دغدغه شخصی من این است که اجرای این 
پروژه به محیط زیست آسیب نزند زیرا عبور جاده فعلی از گردنه لاشتر کاه 

قاضی نیز سبب آسیب هایی به گونه های جانوری این منطقه شده است.
مجری کل امور زیربنایی استان اصفهان ادامه داد: باید توجه داشت مسیر 

آزادراه اصفهان شیراز شمالی جنوبی است و کاه قاضی شرقی غربی است 
و از طرفی مسیر اصفهان به جنوب کشــور به لحاظ پدافندی مشکل دارد و 
همین امر احداث کنار گذر را ضروری می سازد و البته از سوی دیگر دغدغه 
داریم که به آسیب وارد نشود.صلواتی با بیان اینکه در پروژه های توسعه حتماً 
مباحث محیط زیست رعایت می شــود، گفت: تاش می کنیم طرح های 
توسعه پیوست محیط زیستی داشته باشــد و ما برای عبور پروژه کنار گذر 
شــرق اصفهان از پارک ملی کاه قاضی بیش از ۲۵ میلیارد تومان متعهد 
شدیم که اقداماتی نظیر زیرگذر حیات وحش، دوربین گذاری و فنس کشی 
انجام شود.وی افزود: نهایتاً بنا بر این اســت که سه کیلومتر پروژه در کاه 
قاضی بصورت ترانشــه محصور و یک کیلومتر بصورت تونل باشد و مابقی 
حفاظت شود تا حیات وحش دوربین فنس انجام شود نهایتاً بنا بر این شده 
گزینه تونل باشد که حیات وحش آسیب نبینند.صلواتی اضافه کرد: موضوع 
عبور آزادراه از کاه قاضی و گزینه های آن به شورای عالی محیط زیست رفته 
و در آنجا برای این پروژه تصمیم گیری خواهد شد که در صورت تأیید گزینه 
تونل ترانشــه حدود یک هزار میلیارد تومان بار مالی دارد اما اولین آزادراه 

منطبق با محیط زیست خواهد بود.

150 کیلومتر از مســیر مگاپــروژه قطار تنــدرو اصفهان-قم-تهران 
زیرسازی شده است

صلواتی همچنین درباره آخرین وضعیــت مگاپروژه قطار تندرو اصفهان- 
قم- تهران گفت: برای اجرای این پروژه از ۲ سال و نیم گذشته پیگیری های 

لازم انجام شده و تاکنون بیش از هزار ساعت جلسه کارشناسی با مسئولین 
برگزار شده است و مصوبه شورای اقتصاد برای این پروژه اخذ شده است.

خبرهای خوب درباره قطار سریع السیر اصفهان-تهران
مجری قطار ســریع الســیر اصفهان- قم- تهران با بیان اینکه اجرا و بهره 
برداری از این پروژه نقطه عطفی در توسعه کشور و اصفهان خواهد بود، گفت: 
پیمانکاران چینی در این پروژه بسیار همراهی کردند و قرار است این پروژه 
در مســیر اصفهان- قم- تهران اجرا و با نظر وزیر راه و شهرسازی به سمت 
مشهد و در آینده به سمت استان فارس توسعه یابد.وی خاطرنشان کرد: طی 
یکی- دو ماه آینده خبرهای خوبی در خصوص این پروژه برای مردم خواهیم 
داشــت و امیدوارم تا پایان این دولت این پروژه راه اندازی شود.صلواتی با 
بیان اینکه قطار تندور روزانه از ساعت ۶ صبح تا ۲ بامداد با ظرفیت ۸۰۰ نفر در 
فاصله بین ۱۰۰ تا ۱۲۰ دقیقه و با سرعتی ۲۵۰ کیلومتر بر ساعت مسافران را 
جا به جا خواهد کرد، تصریح کرد: تاکنون زیرسازی ۷۰ درصد پروژه از قم تا 
اصفهان به طول ۱۵۰ کیلومتر تمام شده و آماده روسازی و ریل گذاری است.

۸5 درصد معارضان ملی و تاسیســاتی قطار تندرو اصفهان - قم - 
تهران برطرف شد

مجری کل طرح های امور زیربنایی استان اصفهان با اشاره به اینکه ۸۵ درصد 
معارضان ملی و تاسیســاتی این پروژه برطرف و احداث پل ها شروع شده 
است، گفت: ساخت یکی از دو تونل در مسیر اتمام یافته و عملیات احداث 
تونل دوم در حال اجرا است.صلواتی با بیان اینکه مشکل ۴۲۰ آب رو سطحی 
رفع و طراحی کل مسیر انجام شد اســت، اظهارکرد: اگر پروژه قطار تندوری 
اصفهان- قم انجام شود بقیه مسیرها بوسیله دانش بومی سازی شده در 
کشور انجام خواهیم داد که هشت استان کشور را متصل خواهد کرد.وی ادامه 
داد: بر اساس ارزیابی انجام شده میزان تردد جاده ای بین اصفهان- تهران 
طی ۲۰ سال گذشته یک درصد رشد داشته است و ترافیک غیر شهری بین 
اصفهان- تهران سالانه ۵.۷ درصد و بین اصفهان - قم ۳.۵ درصد بوده است 
که در صورت ادامه این روند تا حدود ۱۰ سال آینده باید آزادراهی در این مسیر 
احداث شود ضمن اینکه تا سه سال آینده باید آزادراهی فعلی را تعریض کنیم.

ورود دادستانی به مساله کیفیت آسفالت آزادراه کاشان-اصفهان

مجری کل امور زیربنایی استان اصفهان درخصوص روسازی آسفالت آزادراه 
کاشان- اصفهان نیز گفت: با ورود دادستان اصفهان و پیگیری نمایندگان 
مجلس امید است مسئله کیفیت آسفالت این مسیر در دستور کار قرار گیرد 
و روکش کل آزادراه همزمان با ایمنی روکش آســفالت اصفهان-کاشان 

برطرف شود.

استاندار اصفهان با تأکید بر اهتمام دستگاه ها در صدور 
مجوزهای کسب و کار، بر رعایت همه جزئیات در ثبت 

اطاعات در سامانه صدور مجوزها تأکید کرد.
به گزارش ایسنا و به نقل از استانداری اصفهان، سیدرضا 
مرتضوی در شورای اداری اســتان ضمن تبریک روز 
روستا و عشایر، اظهار کرد: روستاییان و عشایر عزیز در 
حوزه تولید و امنیت غذایی نقش به سزایی دارند. از این 

رو قدردان این جامعه ارزشمندیم.
وی با تأکید بر اهتمام دستگاه ها در صدور مجوزهای 

کســب و کار گفت: طی ماه های گذشــته رتبه استان 
اصفهان در ســامانه صــدور مجوزها مطلــوب نبود و 
مهم ترین دلیل آن عدم رعایت همه جزییات در ثبت 

مجوزها در این سامانه بود.
مرتضوی ادامه داد: طبق گزارش ارائه  شده توسط اداره 
کل اقتصاد و دارایی اســتان، با همت دســتگاه های 
اجرایی جایگاه استان نسبت به گذشته مطلوب تر شده ، 
اما با رعایت همه جانبه رونــد تکمیل صدور مجوزها، 

تکمیل این سامانه سرعت بیشتری می یابد.
وی تأکید کرد: اصفهان با دارا بودن زیرســاخت های 
متعدد باید در رتبه های بالای خدمت رسانی به مردم 
قرار بگیرد از این رو مدیران مکرراً از کارشناس مربوطه 
ارائه گزارش بخواهند تا روند صدور مجوزها ســرعت 

بیشتری بگیرد.
اســتاندار اصفهان با اشــاره به برخی از قوانین مخل 
کســب و کار و فضای اقتصادی استان، گفت: یکی از 
کارهای خوبی که از گذشــته در استان انجام می شد، 
شناسایی این موارد توسط دستگاه ها و ارائه به سطح 
ملی بود تا کارگروه مقررات زدایی حسب گزارشات ارائه 
شده برخی موارد را اصاح و فضای اقتصادی استان را 

ساماندهی می کرد.
مرتضوی افزود: پیگیری های خوبی در دو سال گذشته 
انجام شد و رتبه استان در بهبود شاخص فضای کسب 

و کار از ۲۳ به رتبه ۵ ارتقاء یافت.
وی متذکر شد: اگر این مسیر توسط دستگاه ها ادامه 

یابد کشور و استان از این شرایط منتفع خواهد شد.

 استاندار اصفهان در شورای اداری استان مطرح کرد:

ارتقا رتبه استان اصفهان در بهبود شاخص فضای کسب و کار

خبر روز

امسال چه خودروهایی وارد کشور نمی شود؟
معاون صنایع حمل ونقل وزارت صمت در نامه ای خطاب به رئیس سازمان توسعه تجارت ایران اعام 
کرد که احتمالا نیاز به واردات کشنده و ون مســافری، با توجه به تولید بیش از نیاز، در سال جاری 
نداشته باشیم.به گزارش تجارت نیوز، منوچهر منطقی در نامه ای خطاب به مهدی ضیغمی )رئیس 
سازمان توسعه تجارت ایران(، میزان نیاز خودروهای مورد نیاز آیین نامه اجرایی بند )ص( تبصره 
)۷( قانون بودجه سال جاری کل کشور را اعام کرده است که مبنای آن میزان نیاز اعام شده توسط 
سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای قرار گرفته اســت.معاون صنایع حمل ونقل وزارت صنعت، 
معدن و تجارت در نامه خود، ضمن اشاره به نامه رئیس سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای اعام 
کرده است که به استناد »قانون حداکثر استفاده از توان تولیدی و خدماتی کشور و حمایت از کالای 
ایرانی« و با توجه به نامه شهریور ماه سال جاری سازمان بازرسی کشور با موضوع صیانت از حقوق 
تولیدکنندگان داخلی که از دغدغه های مقام معظم رهبری است، میزان نیاز حمل ونقل جاده  یا کشور 
بنا بر درخواست ســازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای را در جدولی ارائه کرده است.در این نامه 
همچین برنامه تولید در سال جاری برای هر خودروی سنگین به تفکیک اعام شده که بر اساس آن 
با توجه به تولید بیش از نیاز برای خودروهای کشنده با بارگیر غیرثابت و ون مسافری، احتمالا نیاز به 
واردات این خودروها تا پایان سال جاری نداشته باشیم.اما در مقابل با توجه به اینکه تولید کامیون 
با بارگیر ثابت، اتوبوس )برون شهری( و مینی بوس بیش از برنامه تولید آن ها در سال جاری است، 
نیاز به واردات دیده می شود.در این اباغیه تاکید شده است که برای واردات، اولویت با خودروهایی 
است که پیش از اباغ آیین نامه اجرایی بند )ص( تبصره )۷( قانون بودجه سال ۱۴۰۲، وارد اماکن 
گمرکی شــده اند )دارای قبض انبار مورد تایید گمرک جمهوری اسامی هســتند(.در انتهای نامه 
منطقی خاطرنشان شده است که »نام های تجاری مورد نظر، می بایست با هماهنگی سازمان ملی 
استاندارد ایران و سازمان حفاظت محیط زیست و از محل مدل های دارای تاییدیه خدمات پس از 

فروش توس معاونت تجارت و خدمات وزارت متبوع اعام شود.«
 

مقایسه قیمت خودروهای وارداتی در ایران و امارات
قیمت خودروهای وارداتی در ایران و امارات تفاوت بســیاری دارنــد. البته دلایل زیادی برای این 
اختاف قیمت  می توان برشمرد. اما نکته مشخص است که خودروهای خارجی در ایران چند برابر 
مشابه آن در کشوری مانند امارات به دست ایرانی ها می رسد.به گزارش تجارت نیوز، در سال های 
اخیر قیمت خودروهای وارداتی در بازار ایران نسبت به همسایه اماراتی، اختاف فاحشی پیدا کرده 
است. امارات یکی از پرمتقاضی ترین کشورهای حوزه خلیج فارس جهت واردات خودروهای لوکس 

به شمار می آید. از این رو خودرو در این کشور نسبت به بازار ایران از قیمت مناسبی برخوردار است.
بازار خودرو ایران در سال های اخیر تحت تأثیر ممنوعیت واردات، ضربه های شدیدی دیده و دچار 
افزایش قیمت عجیب و غریب شده اســت. البته طی چند ماه گذشته با انتشــار اخبار مربوط به 
واردات، قیمت خودروهای وارداتی نیز افت بسیاری را تجربه کردند؛ اما این کاهش قیمت ها در برابر 
افزایش نرخی که سال های گذشته داشــتند، میزان قابل توجهی نبوده و همچنان اختاف قیمت 
خودروهای وارداتی در داخل ایران، بسیار بالاتر از امارات گزارش می شود.در گزارش فعلی، فهرستی از 
شش محصول نسبتاً پرطرفدار در بازار جهانی به چشم می خورد که سعی شده مدل ساخت و کارکرد 
هرکدام از خودروها، مشابه یکدیگر باشد.لازم به ذکر است که قیمت خودروهای وارداتی در بازار ایران 
و امارات، از وب سایت های خرید و فروش خودرو در هر یک از این کشورها برداشته شده و همچنین 

خودروهای بازار ایران، ارزان ترین تیپ در نظر گرفته شده است که قیمت پایین تری داشته باشد.
البته برخی از کارشناســان بازار نیز بر این باورند که به دلیل صنعت خودرویی که ایران دارد، دولت 
باید تعرفه های گمرکی بالایی برای خودروهای وارداتی وضع کند تا از این طریق، حمایت خود را از 
صنعت خودرو اعام کند. همین امر موجب گرانی بیش از حد قیمت خودروهای خارجی در داخل 

کشور نسبت به دیگر کشورهای حوزه خلیج فارس می شود.

اخبار

 در ۸ ماه گذشته رقم خوردکافه اقتصاد

صادرات ۶ میلیارد و 740 میلیون دلاری چین به ایران
گمرک چین اعام کرد صادرات چین به ایران در ماه های ژانویه تا اوت امســال با رشد ۹ درصدی مواجه شــده و به ۶ میلیارد و ۷۴۰ میلیون دلار رسیده است.به 
گزارش  بازار، جدیدترین آمار منتشر شده از سوی گمرک چین نشان می دهد مبادلات تجاری این کشور با ایران در ۸ ماهه نخست سال جاری میادی با کاهش 
۱۳ درصدی نسبت به مدت مشابه سال قبل مواجه شده و به ۹ میلیارد و ۶۸۰ میلیون دلار رسیده اســت.ارزش مبادلات دو کشور در ماه های ژانویه تا اوت سال 
قبل بالغ بر ۱۱ میلیارد و ۱۵۰ میلیون دلار اعام شده بود.واردات رســمی چین از ایران در ۸ ماهه نخست ۲۰۲۳ با کاهش ۴۱ درصدی نسبت به مدت مشابه سال 
قبل مواجه شده و به ۲ میلیارد و ۹۴۰ میلیون دلار رسیده است. چین در مدت مشابه سال قبل ۴ میلیارد و ۹۵۴ میلیون دلار کالا از ایران وارد کرده بود.اما صادرات 
چین به ایران در ماه های ژانویه تا اوت امسال با رشد ۹ درصدی مواجه شــده و به ۶ میلیارد و ۷۴۰ میلیون دلار رسیده است. چین در ماه های ژانویه تا اوت سال 
قبل ۶ میلیارد و ۱۹۶ میلیون دلار کالا به ایران صادر کرده بود.بر این اساس تراز تجاری دو کشور در ۸ ماهه نخست سال جاری میادی به میزان ۳ میلیارد و ۸۰۰ 

میلیون دلار به نفع چین بوده است.

صدور سند 
تک برگ مالکیت 
7 میلیون هکتار 
اراضی کشاورزی

معاون ســازمان ثبت اسناد و 
اماک کشــور به ارائه گزارش 
عملکــرد حــوزه امــاک و 
کاداستر سازمان ثبت اسناد و 
اماک کشور در ۶ ماهه امسال 
در مقایســه با مدت مشــابه 

سال گذشته پرداخت.

عکس خبر

 مدیرعامل ذوب آهن اصفهان:

بخش معدن در کشور نیازمند 
اکتشاف و استخراج است

کوهی؛ مدیرعامل ذوب آهن اصفهان گفت: در 
گذشته صنایع فولادی از مزیت هایی همچون 
انرژی ارزان، منابع انسانی، مشوق های صادراتی 
و غیره برخوردار بودند اما هم اکنون در انرژی باید 
خود تامین شوند.به گزارش بازار، مهدی کوهی با 
بیان اینکه صنایع فولادی در حال حاضر خواستار 
ثبات در سیاســت  هــا و پرهیــز از قیمت های 
دستوری هســتند، اظهارکرد: بخشنامه وزارت 
اقتصاد برای اعمال عوارض بــر صادرات فولاد، 
تولیدکنندگان را دچار مشکل کرده است، عاوه بر 
این اخیراً برخی از کشورهای منطقه نیز عوارضی 
بــر واردات محصولات فــولادی ایــران اعمال 
کرده اند.وی افزود: در گذشته صنایع فولادی از 
مزیت هایی همچون انرژی ارزان، منابع انسانی، 
مشــوق های صادراتی و غیره برخــوردار بودند 
اما هم اکنون در انرژی باید خود تامین شــوند.
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان با اشاره به ضرورت 
حمایت از شــرکت هــای بــزرگ تصریح کرد: 
بخش معدن نیاز به سرمایه گذاری در حوزه های 
اکتشاف و اســتخراج دارد و همچنین افزایش 
ایمنی و به روز رسانی تجهیزات از دیگر ضروریات 
معادن است.وی تاکید کرد: این مجتمع عظیم 
صنعتی به عنوان تنها تولیدکننــده ریل در ایران 
تاکنون ۱۴۵ هــزار تن ریل تولیــد و به راه آهن، 
شرکت زیرســاخت و مترو کان شهرها تحویل 
داده است.کوهی ادامه داد: در خصوص کریدور 
شرق نیز در حال تنظیم موافقت  نامه با وزارت راه 
برای تامین ریل مورد نیاز این پروژه هستیم.وی 
گفت: این مجتمع عظیم صنعتی انواع مقاطع 
فولادی را بر اساس آخرین استانداردهای روز 
دنیا تولید می کند و بر این اســاس محصولات 
تولیدی ذوب آهن همواره در صدر درخواســت 
های مشتریان قرار دارد. هم اکنون تیرآهن های 
بال پهن تا ســایز ۲۴ در ذوب آهن می شود و تا 
پایان سال جاری نیز ســایزهای ۲۶، ۲۸ و ۳۰ 
هم تولید خواهد شد. این نوع تیرآهن ها عاوه 
بر مقاومت مطلوب تر، فرآیند ساخت ساز را نیز 
تسریع می کند و لذا در طرح نهضت ملی مسکن 

نقش تعیین کننده دارند.
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گراند هتل؛ میراث بر باد رفته »موسیو دیمیتری«
  »گراندهتل« بندرانزلی، قدیمی ترین هتل به ســبک   
معماری اروپایی و بــه لحاظ قدمت و زیبایی هم دوره 
و همپای »هتل لاله زار تهران« اســت اگر نمی خواهیم به سرنوشت 

هتل لاله زا تهران محکوم شود باید زودتر برای مرمتش اقدام کنیم.
هشــتم مهرماه، مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
گیلان، از واگذاری بنای تاریخی »گراندهتل انزلی« به بخش خصوصی 
خبر می دهد. ولی جهانــی اعلام می کند: بــا هماهنگی های به عمل 
آمده با مالک فعلی بنا یعنی »ســتاد اجرایی فرمان حضرت امام« از 
یک سو و قانونی که می باید دستگاه های حاکمیتی نسبت به مرمت 
احیاء بناهای تاریخی در تملک، شــخصا اقدام کنند، با مالک مذاکره 
کرده تا از ســرمایه گذاران بخش خصوصی برای احیا و مرمت این بنا 

کمک بگیرند.
جهانی اضافه می کند: شرایط واگذاری بنای تاریخی گراندهتل انزلی 
آماده است و علاقمندان به میراث فرهنگی و بناهای تاریخی می توانند 

برای احیاء گراندهتل انزلی پیش قدم شوند.
»گراندهتل« بندرانزلی، قدیمی ترین هتل به سبک معماری اروپایی 
اســت و به لحاظ قدمت و زیبایی هم دوره و همپــای »هتل لاله زار 
تهران« اســت. هتل لاله زار متاسفانه تخریب شــد و از روی تصاویر 
بجا مانده، مرحوم »علی حاتمی« توانست آن را در شهرک سینمایی 

مشابه سازی کند.
»گراندهتــل انزلی« هنوز باقی اســت، اما نیمه جــان و به حال اغما 
افتاده، بنایی که در اواخــر دوره قاجار و  در ســال ۱۹۱۷ )بنا بر کتیبه 
موجود در خود بنا( توسط »موسیو دیمیتری کِلتزِک«، یک یونانی تبار 
مقیم شهر انزلی ساخته شد و پس از انقلاب ۱۳۵۷، ساختمان آن به 

نفع ستاد اجرایی فرمان امام مصادره شد.
از آن زمان تا دو ســال پیش خبــری از تلاش برای احیــاء این هتل 
تاریخی نبود تا اینکه مالک جدید یعنی یک دستگاه حاکمیتی، قصد 
تخریب آن را داشت که با تلاش فعالان فرهنگی شهر انزلی و دخالت 
به موقع اداره کل میراث فرهنگی گیلان، از تخریب دائمی جان سالم 

بدر برد.
تاکنون اقدامی برای احیاء این بنا صورت نگرفتــه و تنها هر از گاهی 
خبر واگذاری آن به بخش خصوصی شنیده می شود. پیش از این نیز 
در اسفندماه سال گذشته، مدیرکل میراث فرهنگی گیلان از واگذاری 
گراندهتل انزلی به بخش خصوصی خبر داده بود و این دومین بار است 
که خبر احیاء گراندهتل را می شــنویم. آنچه تنها در رسانه ها منعکس 
می شود، صحبت های مدیرکل میراث فرهنگی گیلان است که می گوید 

»با ســتاد اجرایی فرمان امام به عنوان مالک فعلــی مذاکره کرده و 
سرمایه گذاران بخش خصوصی می توانند برای مرمت و تغییر کاربری 

این بنا پیش قدم شوند.«
یکی از فعالان فرهنگی انزلی که تــلاش زیادی برای ثبت ملی این بنا 
کرده، خود در جوانی از نزدیک شــاهد نابودی این هتل بود افسوس 
می خورد از روزهایی که  اموال لوکس این هتل به دســت باد سپرده 

شد.
او سال ها بعد با واسطه ، وراث موســیو دیمیتری را در یونان ملاقات 
می کند. او پیش از آنکه به فکر اموال به تاراج رفته شان باشد، دلتنگ 
معماری اســت که آثارش در رشــت و انزلی بجامانــده و خودش در 

گورستان ارامنه انزلی در خاک خفته است.
موسیو دیمیتری براساس سال درج شده بر سنگ قبرش، )۱۹۳۲م( 
در سال ۱۳۱۱ خورشیدی و در سن ۴۹سالگی فوت می کند. او ۱۵ سال 
شخصا اداره هتل را برعهده داشته و خوشبختانه شاهد به تاراج رفتن 
هتل زیبایش نبود. هتلــی که حالا هر کس از کنــارش عبور می کند، 
افسوس می خورد از بنایی که احتمالا شاهان قاجار و پهلوی و بسیاری 
از دانشجویانی که می خواســتند در اروپا تحصیل کنند، پیش از سفر 

خود به فرنگ در آن ســکونت کرده بودند. گراندهتــل انزلی همچون 
گراندهتل خیابان لاله زار تهران، پذیرای خیلی از مســافران و تجاری 

بود که از دروازه اروپا یعنی انزلی وارد ایران می شدند.
»گراندهتل« انزلی، دهه هاســت با حالی نزار و رنگ پریده و بی رمق، 
روبروی اداره شــیلات قــرار دارد و مالک فعلی اجــازه بازدید از بنا را 
نمی دهد و کارشناســان اداره میراث فرهنگی نیز به زحمت توانستند 
پلان و نقشه بنا و تصاویر محدودی از آن را برای تشکیل پرونده ثبتی 

تهیه کنند.
اگرچه در پرونده ثبتی گراندهتل انزلی، نام مالک را »کنســتانتین« 
نوشــته اند، ولی »عزیز طویلــی« در کتاب »تاریخ جامــع انزلی« به 
صراحت می نویسد »ســاختمان گراندهتل غازیان به وسیله مرحوم 
دیمیتری که یونانی و در واقع مهندس ســاختمان هم بوده ســاخته 
شد و تا سال ۱۳۸۲ شمسی به نظرم حدود یکصد سال سابقه دارد که 

متاسفانه به صورت نیمه مخروبه درآمده است.«
به گفتــه اهالــی انزلی، پــس از فوت موســیو دیمیتری، پســرش 
کنستانتین اداره امور هتل را برعهده داشت و به همین دلیل بسیاری 

تصور می کنند، مالک گراندهتل کنستانتین بوده است.

 شوشا پایتخت گردشگری اکو در سال 202۶ شد
شهر شوشا جمهوری آذربایجان به عنوان پایتخت گردشگری کشــورهای عضو سازمان همکاری 
اقتصادی )اکو( در سال ۲۰۲۶ شد.علی اصغر شالبافیان در هفتمین نشست گروه کارشناسان ارشد 
سازمان همکاری اقتصادی اکو در مجموعه تاریخی شیخ صفی الدین اردبیلی با اعلام این خبر اظهار 
کرد: جمهوری آذربایجان پیشنهاد داده شهر شوشا برای سال ۲۰۲۶ پایتخت گردشگری اکو تعیین 
شود و در این نشست، همه کشور ها این پیشنهاد را تایید کردند و این انتخاب را تبریک عرض می کنم.

نماینده جمهوری آذربایجان هم از پذیرفته شدن این پیشنهاد از سوی کارشناسان گردشگری اکو 
قدردانی کرد و گفت: نیازمند نگرش علمی به قضایای گردشگری هستیم تا با این صنعت و اقتصاد آن 
بیشتر آشنا شویم و امیدواریم در شهر شوشا شما را ملاقات کنیم.شهر شوشا یکی از شهرستان های 
تشکیل دهنده منطقه ناگورنو قره باغ و استان قره باغ علیا در کشور جمهوری آذربایجان است. این 
شهر که به کنسرواتوار آذربایجان مشهور است موطن بسیاری از آهنگسازان، هنرمندان، شاعران و 
نویسندگان آذربایجانی است.این شهر در دوازدهمین کنفرانس وزرای فرهنگ جهان اسلام هم به 
عنوان پایتخت فرهنگی کشور های جهان اسلام در سال ۲۰۲۴ انتخاب شد.بر اساس این گزارش، 
نشســت وزیران گردشگری کشــور های عضو ســازمان همکاری اقتصادی اکو امروز در مجموعه 
تاریخی شیخ صفی الدین اردبیلی برگزار می شود. در این نشست قرار است درباره تصمیمات گروه 
کارشناسان تصمیم گیری شود.به گفته حسن محمدی ادیب، مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی استان اردبیل، در نشست وزیران گردشگری اکو علاوه بر موضوعات معمول، بخش 
ویژه اردبیل هم برگزار می شود که در آن ظرفیت ها و فرصت های استان اردبیل ارائه شده و میهمانان 

این بسته ها و ظرفیت ها را در کشور های خود معرفی خواهند کرد.
 

توضیحات ضرغامی درباره پیشنهاد لغو ویزا با عربستان
عزت ا... ضرغامی به دنبال طرح پیشنهاد به عربستان برای لغو روادید، گفت: همکاری های دو کشور 
در این باره مثبت و سازنده است.وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در گفت وگو با ایسنا 
درباره جزئیات پیشنهادی که اخیرا به مقام گردشگری عربستان سعودی برای لغو روادید و تشکیل 
کارگروه رفع موانع سفر بین دو کشور داده است، اظهار کرد: در دور جدید روابط بین ایران و عربستان، 
گردشگری جایگاه ویژه ای دارد. دولت عربســتان از من دعوت کرده بود در نشست اخیر روز جهانی 
گردشگری در این کشور شرکت کنم، به خاطر فشردگی کارها و برنامه ها موفق نشدم حضور داشته باشم 
و معاون صنایع دستی ام را به ریاض فرستادم و مذاکرات خوبی با شخصیت های مرتبط با گردشگری 
انجام شد.او اضافه کرد: من از مقام گردشگری عربســتان دعوت کردم به بهانه اجلاسی که در تهران 
برگزار خواهد شد، سفری به ایران داشته باشد. این سطح از روابط را با عربستان آغاز کرده ایم و فکر 
می کنم یکی از بهترین مصادیق همکاری بین دو کشور، حوزه گردشگری خواهد بود. این کار پیگیری 
می شود و موانع مختلفی هم اگر هست آرام آرام برطرف می کنیم.ضرغامی درباره پاسخ عربستان 
به پیشنهاد وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی ایران برای تشکیل کارگروه رفع موانع 
گردشگری و لغو روادید، اظهار کرد: همکاری ها در این باره مثبت و سازنده است.وزارت میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی با هدف جذب گردشگران بیشتر و تسهیل تردد آن ها به ایران، طرح لغو 
یکطرفه روادید با ۶۸ کشور را به دولت پیشنهاد کرده است که بنا بر اظهارات مقامات این وزارتخانه، این 
پیشنهاد مورد توافق وزارت امور خارجه است. کشورهایی که لغو روادید با آن ها پیشنهاد شده شامل 
کشورهای همسایه و مجاور، مســلمان، حوزه تمدنی و پیمان های ملحق شده مثل »شانگهای« و 
»بریکس« است. عربستان نیز یکی از ۶۸  کشور پیشنهادی وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی برای لغو روادید است.به دنبال این برنامه، مریم جلالی ـ معاون صنایع دستی وزارت میراث 
فرهنگی،  گردشگری و صنایع دستی ـ که برای شرکت در اجلاس روز جهانی گردشگری در ریاض به 
عربستان سفر کرده بود، پیشنهاد لغو روادید با عربستان را با وزارت گردشگری این کشور مطرح کرد.

جلالی در این باره به روزنامه الشرق الاوسط گفته است: ما یک خانواده هستیم و باید پروتکل ها و موانع 
جغرافیایی را با تفاهم پشت سر بگذاریم. 

اخبار

مفاد آراء
7/128 آگهي ماده 3 قانــون و ماده 13 آيين نامه قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتي و 

اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابــر رای شــماره 1787 و 1795 و 1794 و 1793 و 1792 و 1791 و 1790 و 
1789 و 1788 مــورخ 1402/5/17  هيات اول موضوع قانــون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رســمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
جنوب اصفهان تصرفــات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت آقای مهدی شــهری 
دســتجردی به شناســنامه شــماره 31 کدملی 1288835191 صادره اصفهان فرزند 
عباس  در 9 حبه مشاع از 72 حبه ششدانگ به اســتثناء بهاء ثمنيه عرصه و اعيان يک 
قطعه زمين مزروعی با کاربری کشــاورزی )با توجه به نامه اداره جهاد کشــاورزی( به 
مســاحت 432/89 متر مربع پلاک شــماره 5 فرعی از 4535 اصلی واقع در اصفهان 
بخش 5 حوزه ثبت ملــک جنوب اصفهان و مالکيت آقای تقی شــهری دســتجردی 
به شناســنامه شــماره 21131 کدملی 1282680536 صادره اصفهــان فرزند عباس 
در 9 حبه مشــاع از 72 حبه ششــدانگ به اســتثناء بهــاء ثمنيه عرصــه و اعيان يک 
قطعه زمين مزروعی با کاربری کشــاورزی )با توجه به نامه اداره جهاد کشــاورزی( به 
مســاحت 432/89 متر مربع پلاک شــماره 5 فرعی از 4535 اصلی واقع در اصفهان 
بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان و مالکيت آقای حســين شــهری دستجردی 
به شناســنامه شــماره 64 کدملی 1288650930 صادره اصفهــان فرزند عباس در 9 
حبه مشــاع از 72 حبه ششدانگ به اســتثناء بهاء ثمنيه عرصه و اعيان يک قطعه زمين 
مزروعی با کاربری کشــاورزی )با توجه به نامه اداره جهاد کشــاورزی( به مســاحت 
432/89 متر مربع پلاک شــماره 5 فرعی از 4535 اصلی واقــع در اصفهان بخش 5 
حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان و مالکيت خانم فاطمه شهری دستجردی به شناسنامه 
شــماره 13 کدملی 1288687117 صادره اصفهان فرزند عباس در 4/5 حبه مشــاع 
از 72 حبه ششــدانگ به اســتثناء بهاء ثمنيه عرصه و اعيان يک قطعه زمين مزروعی 
 با کاربری کشــاورزی )با توجه به نامه اداره جهاد کشــاورزی( به مســاحت 432/89 
متر مربــع پــلاک شــماره 5 فرعــی از 4535 اصلــی واقــع در اصفهــان بخش 
 5  حوزه ثبت ملــک جنوب اصفهــان و مالکيت خانم ملک شــهری دســتجردی به 
شناســنامه شــماره 19203 کدملــی 1282661371 صادره اصفهــان فرزند عباس 
در 4/5 حبه مشــاع از 72 حبه ششــدانگ به اســتثناء بهــاء ثمنيه عرصــه و اعيان 
يک قطعــه زمين مزروعــی با کاربــری کشــاورزی )با توجه بــه نامــه اداره جهاد 
کشــاورزی( به مســاحت 432/89 متر مربع پلاک شــماره 5 فرعی از 4535 اصلی 
واقع در اصفهان بخــش 5 حوزه ثبت ملک جنــوب اصفهان و مالکيــت آقای محمد 
شــهری دســتجردی بــه شناســنامه شــماره 71 کدملــی 1288775091 صادره 
 اصفهان فرزند عباس در 9 حبه مشــاع از 72 حبه  ششــدانگ به اســتثناء بهاء ثمنيه 
عرصه و اعيان يک قطعه زمين مزروعی با کاربری کشــاورزی )بــا توجه به نامه اداره 
جهاد کشاورزی ( به مســاحت 432/89 متر مربع پلاک شماره 5 فرعی از 4535 اصلی 

واقع در اصفهان بخش 5 حــوزه ثبت ملک جنــوب اصفهان و مالکيت آقای حســن 
شهری دستجردی به شناسنامه شــماره 131 کدملی 1288700849 صادره اصفهان 
فرزند عباس در 9 حبه مشاع از 72 حبه ششدانگ به اســتثناء بهاء ثمنيه عرصه و اعيان 
 يک قطعه زمين مزروعی با کاربری کشــاورزی ) با توجه به نامه اداره جهاد کشاورزی(
 به مساحت 432/89 متر مربع پلاک شــماره 5 فرعی از 4535 اصلی واقع در اصفهان 
بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان و مالکيت آقای مجيد شــهری دستجردی  به 
شناسنامه شماره 26418 کدملی 1282733133 صادره اصفهان فرزند عباس در 9 حبه 
مشاع از 72 حبه ششدانگ به استثناء بهاء ثمنيه عرصه و اعيان يک قطعه زمين مزروعی 
با کاربری کشــاورزی)با توجه به نامه اداره جهاد کشــاورزی( به مساحت 432/89 متر 
مربع پلاک شــماره 5 فرعی از 4535 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک 
جنوب اصفهان و مالکيت آقای صادقعلی شهری دستجردی به شناسنامه شماره 23592 
کدملی 1282706411 صادره اصفهان فرزند عباس در 9 حبه مشاع از 72 حبه ششدانگ 
به اســتثناء بهاء ثمنيه عرصه و اعيان يک قطعه زمين مزروعی با کاربری کشــاورزی 
)با توجه به نامه اداره جهاد کشاورزی( به مســاحت 432/89 متر مربع پلاک شماره 5 
فرعی از 4535 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان در ازای 
مالکيت رسمی مشاعی اوليه )سهم الارث نامبردگان از مرحوم پدرشان: عباس شهری 

دستجردی( مفروز ثبتی گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عمومــی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
 صورتی که اشخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاريخ انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم 
و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/17
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/02

م الف: 1580950  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

7/129 آگهی مفاد آرا صادره از هيــات قانون تعيين تکليف وضعيــت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رســمی مســتقر در ثبت نايين در اجرای ماده يک قانون تعيين 
تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد ســند رسمی و بر حسب ماده 3 قانون 
مذکور آرا ذيل که از طرف اين هيــات مبنی بر تاييد انتقال عادی و يا ســهم مفروزی 
متقاضی صادر گرديده در دو نوبت  به فاصله 15 روز آگهی می شود تا شخص يا اشخاصی 
که به آرا مذکور اعتراض دارند از تاريخ اولين انتشــار آگهی ظرف مدت دو ماه اعتراض 
خود را به اين اداره تسليم نموده  و در مهلت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض فرصت دارند 
نسبت به تقديم دادخواســت به دادگاه صالحه و ارايه گواهی مبنی بر طرح دعوی اقدام 
نمايند در اين صورت اقدامات ثبت موکول به ارايــه حکم قطعی دادگاه خواهد بود و در 

صورت انقضا مهلت و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد 
و صدور سند مالکيت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

 1- رای شــماره 140260302031000530-1402/7/6 آقای ولی اله اشکســتانی
 فرزند غلامحسين ششدانگ مفروزی يک باب خانه احداثی در پلاک ثبتی قسمتی از 4 
فرعی از 4252 اصلی واقع در مزرعه نوبهار بخش 3 ثبت نايين به مساحت 326/30 متر 

مربع نسبت به قسمتی از مالکيت رسمی مشاعی متقاضی
 2- رای شــماره 140260302031000531-1402/7/6 آقــای نور اله اشکســتانی
 فرزند غلامحسين نسبت به 14 ســهم و دو، پنجم مشاع از يک سهم مشاع از 72 سهم 
ششدانگ مفروزی يک باب خانه احداثی در پلاک ثبتی قســمتی از 4 فرعی از 4252 
اصلی واقع در مزرعه نوبهار بخش 3 ثبت نايين به مساحت ششدانگ 355/90 متر مربع 

نسبت به قسمتی از مالکيت رسمی مشاعی متقاضی
3- رای شماره 140260302031000532-1402/7/6 خانم طاهره  اشکستانی فرزند 
غلامحسين نسبت به 14 سهم و دو، پنجم مشاع از يک سهم مشاع از 72 سهم ششدانگ 
مفروزی يک باب خانه احداثی در پلاک ثبتی قســمتی از 4 فرعی از 4252 اصلی واقع 
در مزرعه نوبهار بخش 3 ثبت نايين به مســاحت ششدانگ 355/90 متر مربع نسبت به 

قسمتی از مالکيت رسمی مشاعی متقاضی
4- رای شماره 140260302031000533-1402/7/6 خانم صديقه  اشکستانی فرزند 
غلامحسين نسبت به 14 سهم و دو، پنجم مشاع از يک سهم مشاع از 72 سهم ششدانگ 
مفروزی يک باب خانه احداثی در پلاک ثبتی قســمتی از 4 فرعی از 4252 اصلی واقع 
در مزرعه نوبهار بخش 3 ثبت نايين به مســاحت ششدانگ 355/90 متر مربع نسبت به 

قسمتی از مالکيت رسمی مشاعی متقاضی
5- رای شماره 140260302031000534-1402/7/6 خانم زينت  اشکستانی فرزند 
غلامحسين نسبت به 14 سهم و دو، پنجم مشاع از يک سهم مشاع از 72 سهم ششدانگ 
مفروزی يک باب خانه احداثی در پلاک ثبتی قســمتی از 4 فرعی از 4252 اصلی واقع 
در مزرعه نوبهار بخش 3 ثبت نايين به مســاحت ششدانگ 355/90 متر مربع نسبت به 

قسمتی از مالکيت رسمی مشاعی متقاضی
6- رای شماره 140260302031000535-1402/7/6 آقای محمد  اشکستانی فرزند 
غلامحسين نسبت به 14 سهم و دو، پنجم مشاع از يک سهم مشاع از 72 سهم ششدانگ 
مفروزی يک باب خانه احداثی در پلاک ثبتی قســمتی از 4 فرعی از 4252 اصلی واقع 
در مزرعه نوبهار بخش 3 ثبت نايين به مســاحت ششدانگ 355/90 متر مربع نسبت به 

قسمتی از مالکيت رسمی مشاعی متقاضی
7- رای شماره 140260302031000536-1402/7/6آقای مجتبی محمدی مزرعه  
شاهی فرزند نوراله نســبت به پنج دانگ و نيم مشاع از ششدانگ يکدرب خانه به پلاک 
ثبتی 5494 اصلی واقع در روستای مزرعه امام بخش 2 ثبت نايين به مساحت ششدانگ 
263/77 متر مربع خريداری عادی و مع الواســطه از غلامعلی و حسين هر دو محمدی 

مزرعه شاهی و نرجس رحيمی مزرعه شاهی مالکين رسمی

8- رای شماره 140260302031000425-1402/6/6 آقای هدايت اله متوليان نايينی 
فرزند حسن نسبت به ششــدانگ مفروزی يکدرب باغ به پلاک ثبتی قسمتی از 2262 
اصلی واقع در کشتزار ورزجان بخش 2 ثبت نايين به مساحت 1228/45 متر مربع نسبت 
به مابقی مالکيت رسمی مشاعی نامبرده از چهل و شش سهم و سه، پنجم از يک سهم 

مشاع از 72 سهم ششدانگ
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/17
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/02

م الف: 1579457 عليرضا راحتی رئيس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان نايين
مفاد آراء

7/130  آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامــه قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شــماره  140260302007003320  هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم عظيمه جمال پور فرزند ابراهيم به 
شماره شناسنامه 1960038389 در يک باب خانه به مساحت 102/64 متر مربع پلاک 
411 اصلی واقع در فلاورجان خريداری از مالک رسمی آقای دکتر مهدی کيانی فرزند 

محمد اسماعيل محرز گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی ميشود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاريخ انتشــار اولين آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ 
رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/17
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/02

م الف: 1580444  مظاهر عباسی قلعه شاهی رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

آگهی تغییرات شرکت سهامی خاص ممیزی بهداشتی دامپزشکی 
ندای سلامت آپادانا به شناسه ملی 10260562793 

و به شماره ثبت 38659 
به استناد صورتجلســه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 1402/04/19 تصميمات ذيل 
اتخاذ شد مرکز اصلی شرکت به استان اصفهان، شهرستان اصفهان، بخش مرکزی، شهر 
اصفهان، رکن الدوله شرقی، کوچه مسعود، کوچه شهيدقدرت اله صبوری39، پلاک 126، 
ساختمان غديرفرهنگيان، طبقه 4، واحد 31 به کد پستی 8158753868 تغيير يافت و 
ماده مربوطه دراساســنامه اصلاح گرديد . اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان 

اداره ثبت شرکت ها و موسسات غيرتجاری اصفهان )1581062(

سازمان جهانی گردشگری هدف از انتخاب شعار گردشگری و سرمایه گذاری های سبز برای روز جهانی گردشگری 
را تحقق گردشــگری پایدار در گرو ســرمایه گذاری پایدار بیان می کند.ســپیده آشــفته پور لیلاکوهی، پژوهشگر 
میراث فرهنگی گفت: گردشگری در برگیرنده جریانی از سرمایه، انســان، فرهنگ و کنش متقابل بین آن هاست. 
سازمان جهانی گردشگری )UNWTO(، شعار روز جهانی گردشگری ۲۰۲۳ میلادی )۲۷ سپتامبر و برابر با ۵ مهر 
۱۴۰۲( را گردشگری و سرمایه گذاری های سبز )Tourism and Green Investments( اعلام و بر سرمایه گذاری 
هدفمند در سه حیطه افراد، زمین و تامین رفاه، تاکید دارد.آشفته پور ادامه داد: سازمان جهانی گردشگری هدف از 
انتخاب این شعار برای روز جهانی گردشگری در سال ۲۰۲۳ را این گونه بیان می کند »بدون شک تحقق گردشگری 
پایدار در گرو سرمایه گذاری پایدار است.«به گفته این پژوهشگر، شیوع ویروس کرونا موجب تاخیر در روند توسعه 
طرح های اقلیمی و کمبود فرصت های شغلی در سال های اخیر شده و در نتیجه سرمایه گذاری در استارت آپ ها و 

فناوری های نوین گردشگری نیز کاهش یافته اســت؛ بنابراین برای استفاده از ظرفیت های گردشگری در راستای 
تحقق گردشگری پایدار، ادامه اقدامات اقلیمی، پایداری زمین و ایجاد رفاه، نیازمند اقدامات نوآورانه و کارآفرینی های 
نو است.وی افزود: باتوجه به نظرات کارشناسان ســازمان جهانی گردشگری، سرمایه گذاری مانند یک پل ارتباطی 
میان کشور های عضو، مقاصدگردشگری، مشــاغل وسرمایه گذاران عمل می کند و شــرایط اقتصادی کشور ها در 
پویایی و سرمایه گذاری گردشگری بسیار مهم است.مسئول پژوهش اداره کل میراث فرهنگی گیلان تصریح کرد: 
سرمایه گذاری گردشگری به عنوان عامل مهم، در اقتصادی شدن این پدیده توجه به دیدگاه های مختلفی را ضروری 
می سازد. نگاه از پایین به بالا به گردشگری نشان دهنده نگرش مشارکت مردمی در سرمایه گذاری است و در بسیاری 
از کشور ها گردشگری به عنوان یکی از نیاز های اساسی نظیر خوراک، پوشاک، آموزش، بهداشت و مسکن در نظر گرفته 
می شود و این همان تحقق گردشگری پایدار در گرو سرمایه گذاری پایدار است.آشفته پور می گوید: رشد گونه های 
مختلف گردشگری در قالب گردشگری کشاورزی، گردشگری روستایی و عشــایر، گردشگری زیست محیطی و 
گردشگری بومی در دهه های گذشته خود گواهی بر این ادعاست.او خاطرنشان کرد: اگر میلیارد ها دلار سرمایه گذاری 

در پارک های طبیعی آفریقای جنوبی نبود بخش مهمی از این پارک ها فقط جایگاه حیوانات بود و گردشگری و تعداد 
زیادی از اقامتگاه ها و رستوران ها بوجود نمی آمد.این پژوهشگر عنوان کرد: گردشگری عشایر در مناطقی از کشورمان 
همچنان پابرجاست که استفاده از آن مکان ها برای سایر سرمایه گذاری ها مناسب نیست، بنابراین فرصت مناسبی 
برای سرمایه گذاری سبز اســت.وی افزود: هر چند که برای رونق هر فعالیت گردشگری عوامل مختلفی تاثیرگذار 
هستند، ولی وجود ســه عنصر جاذبه، تقاضا و خدمات ضرورت تام دارد و نوع، میزان و کیفیت این عناصر در میزان 
و کیفیت گردشگری در هر مقصد تعیین کننده هستند.او می گوید: ســهم عمده ای از اشتغال در بخش گردشگری 
خدمات است. تامین خدمات گردشگری مستلزم استفاده بیش از حد از انرژی و سایر منابع محیط زیستی است. 
این عوامل با محدودیت های قانونی و زیســت محیطی همراه است. پراکنش گردشــگری در محیط و استفاده از 
فناوری های پاک می تواند مشکلات زیست محیطی را حل کند و به گردشگری پایدار منجر شود.مسئول پژوهش 
اداره کل میراث فرهنگی گیلان بیان کرد: در عملکرد نوین جهانی، نظم جدید به معنای انعطاف پذیری در خدمات است، 

جایی که در آن تنوع و تخصصی شدن، تفویض اختیارات و آموزش کارکنان در مقیاس محلی و نوآوری وجود دارد.

نفش گردشگری در عدالت جغرافیایی
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غربالگری بیماری های متابولیک ارثی در 1۶ شهر ستان استان
نوزادان اصفهانی زیر پوشــش غربالگری بیماری های متابولیک ارثی قرار گرفتند.رییس گروه مدیریت 
بیماری های غیر واگیر مرکز بهداشت استان اصفهان گفت: همه نوزادان تازه متولد شده در ۲۶ شهرستان زیر 
پوشش دانشگاه علوم پزشکی اصفهان، غربالگری بیماری های متابولیک ارثی می شوند.مهدی فارسی 
هدف اجرای این طرح را کاهش بروز این بیماری ها میان نوزادان و مرگ یا معلولیت احتمالی ناشی از آن، 
عنوان کرد و ادامه داد: این طرح دوسال گذشــته ابتدا بصورت آزمایشی در پنج شهرستان استان اصفهان 
شامل لنجان، خمینی شهر، مبارکه، نجف آباد و شاهین شــهر و میمه اجرا شد که نتایج موفقیت آمیزی 
با پوشش ۹۷ درصدی به همراه داشت.وی با اشاره به اینکه از شــهریور امسال نیز اجرای این طرح در ۱۶ 
شهرستان دیگر استان آغاز شــد، گفت: از هزار نوزاد که غربالگری شدند سه نوزاد بیمار شناسایی شد.وی 
بیان کرد: غربالگری بیماری های متابولیک ارثی در شهر اصفهان و همچنین چهار شهرستان جدید در شرق 
اصفهان، در حال اجرا اســت.آنطور که رییس گروه مدیریت بیماری های غیر واگیر مرکز بهداشت استان 
اصفهان گفته: در این طرح، نوزادان تازه متولد شده در فاصله سه تا پنج روزگی همزمان با نمونه گیری از خون 
پاشنه پا برای آزمایش »کم کاری تیرویید« تحت غربالگری بیماری های متابولیک ارثی نیز قرار می گیرند.

 

زنگ همبستگی با دانش آموزان فلسطینی در مدارس استان
در حمایت از عملیات طوفان الاقصی، همزمان با سراسر کشــور، زنگ همبستگی با دانش آموزان 
فلسطینی در پنج هزار و ۶۰۰ مدرسه استان اصفهان نواخته شــد.زنگ نمادین همبستگی با دانش 

آموزان فلسطینی در اصفهان در مدرسه ۳۲۰ نفری دوره اول متوسطه شاهد شباهنگ به صدا درآمد.
در این آیین دانش آموزان این واحد آموزشی با مشــت های گره کرده با زبان فارسی و انگلیسی، در 
حمایت از پیروزی ملت فلسطین در عملیات طوفان الاقصی و حمایت از مقاومت و ایستادگی آن ها 
مقابل رژیم غاصب صهیونیستی و همراهی با دانش آموزان فلسطینی شعار های مرگ بر اسرائیل و 
مرگ بر آمریکا سر دادند.بیش از یک میلیون دانش آموز در حدود پنج هزار و ۶۰۰ واحد آموزشی استان 

اصفهان در حال تحصیل اند.
 

تجلیل از رانندگان قانون مدار و بانوان فرهنگ یار ترافیک
در همایش کلاهی برای زندگی از نمونه های ترافیکی، رانندگان قانون مدار و بانوان فرهنگ یار ترافیک 
تجلیل شد.رئیس پلیس راهور فرماندهی انتظامی استان گفت: آموزش شهروندان در قالب همیاران 
پلس به ویژه دانش آموزان با همکاری آموزش و پرورش و مدیران مدرسه ادامه دارد.سرهنگ اصغر 
زارع افزود: در ۵ ماه اول امسال تصادفات درون شهری نسبت به مدت مشابه سال گذشته ۶ درصد 
کاهش یافته است.وی تصریح کرد: بیشترین تصادفات درون شهری مربوط به عابران پیاده و راکبان 

موتور سیکلت است.در این همایش از شهروندان قانون مدار قدردانی شد.
 

آبرسانی روزانه به مناطق عشایر نشین استان اصفهان
روزانه ۱۰ دستگاه تانکر به مناطق عشایر نشین استان اصفهان ارسال می شد.مدیرکل مدیریت بحران 
اصفهان گفت: در تابستان امسال ۴۰۰ نقطه سخت گذر عشایر نشین استان با ۱۰ دستگاه تانکر آبرسانی 
می شود.منصور شیشه فروش افزود: تامین آب باغ ها و نیز تولید دام، ایمنی و پیشگیری از حریق و 
دستورالعمل های لازم به عشایر در مدت استقرار آنان در استان آموزش داده شده است.تعداد عشایر 
اســتان اصفهان بیش از ۶۰ هزار نفر در قالب ۱۱ هزار خانوار است.عشایر ایل بختیاری از خوزستان به 
شهرستان های فریدونشهر، چادگان و فریدن در غرب اصفهان کوچ می کنند و عشایر ایل قشقایی از 
بوشهر، فارس و کهگیلویه و بویراحمد رهسپار شهرستان های ســمیرم، دهاقان و شهرضا در جنوب 
استان می شوند، همچنین عشایر عرب جرقویه در شهرستان جرقویه در شرق اصفهان سکونت دارند.

رمز موفقیت پلیس از نگاه استاندار اصفهان؛ 

»حفظ اقتدار انتظامی و ارتباط مستمر با مردم«

استاندار اصفهان حفظ اقتدار انتظامی و ارتباط مستمر با مردم 
را دو رمز و شرط موفقیت پلیس دانست و گفت:  در سال های 
گذشــته و در تجربه های گذشته نیز به این دو شــرط توجه داشته و به 
همین خاطر هم موفقیت های قابل توجه و قابل تقدیری را به دســت 
آورده است.سیدرضا مرتضوی در مراسم صبحگاه مشترک فرماندهی 
انتظامی استان اصفهان که به مناسبت هفته انتظامی برگزار شد، اظهار 
داشــت: امروز نیروهای فراجا بــرای تامین امنیت و آســایش مردم 
جان خود را در طبق اخلاص قرار داده و در سراســر کشور و در استان ما 
مجاهدانه فعالیت می کنند و شهدای گرانقدری که فراجا هر سال برای 
امنیت مردم تقدیم نظام می کند گواه بزرگی برای این تلاش مجاهدانه 
اســت.وی با بیان اینکه ماموریت و هدف هر سازمان جایگاه و منزلت 
آن ســازمان را تعریف می کند، افزود: ماموریتی که مجموعه انتظامی 
در کشور و استان اصفهان دنبال می کند یکی از ارکان حیات بشر یعنی 

امنیت است.
استاندار اصفهان گفت: تفاوت پلیس ما با سایر کشورها در این است که 
پلیس ما فقط به عنوان یک ضــرورت اجتماعی به تامین امنیت مردم 
نمی پردازد بلکه به عنوان یک وظیفه ای که خداوند از او خواســته آن را 
دنبال می کند و بنابراین کار برای خدا کردن در این مجموعه با توجه به 

شئونات مختلفی که در فراجا تعریف شده بسیار سهل الوصول تر است.
وی تصریح کرد:  با توجه به شانی که امنیت در ساختار حیات بشر دارد 
شاید یکی از مهم ترین مجموعه هایی که به عنوان هدف و ماموریت این 
مقوله مهم را دنبال می کند، مجموعه انتظامی اســت که آن را از سایر 
مجموعه ها و سازمان ها متفاوت می کند.مرتضوی با اشاره به مجموعه 
وظایف و ماموریت های گسترده ای که برای فراجا تعریف شده است، 
بیان کرد: مبارزه با فســاد، مبارزه با خرابکاری، حفظ امنیت مراسم ها، 
حراست از اماکن، مدیریت فضای فرهنگی و اجتماعی، مبارزه با مواد 
مخدر و قاچاق، پیشــگیری از منکرات، حضــور در عرصه مقررات نظم 
عمومی و ترافیک شهری، مدیریت، اجرا و ابلاغ احکام قضایی، وظیفه 
عمومی، گذرنامه، فضای ســایبری، فضای اجتماعی و مددکاری های 
اجتماعی و بســیاری از حوزه های دیگر از وظایفی اســت که مجموعه 
انتظامی آن را دنبال می کند و اگر با یک نگاه جامع به این وظایف توجه 
کنیم شاید فراجا یکی از مجموعه هایی است که در تمام شئون زندگی 
مردم حضــور دارد.وی، مماس بودن مجموعه فعالیت های ســازمان 
انتظامی با همه امور زندگی مردم و اتصال مستمر و مداوم با  مردم را از 
ویژگی های منحصر به فرد فراجا برشمرد و خاطرنشان کرد: حفظ اقتدار 
انتظامی و ارتباط مستمر با مردم دو رمز و شرط موفقیت پلیس است  

و در سال های گذشته و در تجربه های گذشته نیز به این دو شرط توجه 
داشته و به همین خاطر هم موفقیت های قابل توجه و قابل تقدیری را 

به دست آورده است.
استاندار اصفهان اظهار داشت: همان طور که مقام معظم رهبری از حرکت 
مؤثر فراجا در ماموریت اربعین و کسب رضایت مردم تقدیر کردند خود 
گواه بر این موفقیت که نتیجه حفظ اقتدار و اتصال با شئونات، مسایل، 

تقاضاها و نیازهای مردم است.
وی تصریح کرد: پلیس باید این مســئله ای که در ایام اربعین ســبب 
رضایت جامع و کامل مــردم و تقدیر مقــام معظم رهبری شــد را به 
عنوان یک  دستاورد مهم در پیشاهنگ حرکت خود قرار دهد و در سایر 
ماموریت ها هم با نگاه به این دو اصل مسائل و ماموریت ها و وظایف 
خود را پیش ببرد.مرتضوی گفت: تصورم این اســت کــه در مجموعه 
فرماندهی انتظامی اســتان اصفهان در شــئونات مختلف تخصصی، 
عملیاتی و میدانی لوازم و ابزار نظم و فکری این موضوع فراهم اســت 
و اگر یک هماهنگی ذیل نگاه هایی که فرماندهــی انتظامی در اتصال 
با توصیه ها و راهبری و هدایت های داهیانه مقام رهبری در ســاختار و 
سازمان انتظامی استان اصفهان و کشــور فراهم می کنند حرکت شود 

قطعاً موفقت های این فرماندهی  روز افزون خواهد شد.

اخبار جامعه

سرپرســت مرکز ملی هــوا و تغییر اقلیم ســازمان 
حفاظت محیط زیست از رده خارج کردن خودروهای 
فرسوده را از اولویت های کاهش آلودگی هوا دانست و 
گفت: ۱۷ میلیون وسیله نقلیه فرسوده در کشور وجود 
دارد که به عنوان منبع آلایندگی هوا باید برنامه ای برای 

حذفشان در نظر گرفته شود.
داریوش گل علیزاده در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با بیان 
اینکه در حوزه هوا و تغییر اقلیم، دو بحث وجود دارد که 
یکی از آن ها قانون هوای پاک اســت، اظهار کرد: این 
قانون از سال ۹۶ جایگزین قوانین نحوه جلوگیری از 
آلودگی هوا شد که در آن با احصای حدود ۱۷۶ تکلیف 
برای دســتگاه ها به منظور تقویــت ارزیابی عملکرد، 
سامانه ای طراحی شد و دستگاه هایی که در این قانون 
مکلف به اجرا هستند با وظایف خود آشنا شدند و این 
سامانه در اختیار دولت و دســتگاه های نظارتی قرار 
گرفته است.وی با اشاره به عملکرد دستگاه ها در زمینه 
قانون هوای پاک افزود: مطابق با نظرســنجی تأثیر 
اسقاط خودروهای فرسوده در آلودگی هوا مشخص 
شد، اجرای آن در بهبود هوای پاک ۱۰ درصد اثر دارد، 
مبحث استاندارسازی سوخت مصرفی وسایل نقلیه 
۱۰.۸ درصد، بهینه ســازی و مصرف سوخت خانگی و 
صنایع ۱۰.۵ درصد، توسعه و نوسازی ناوگان حمل ونقل 

عمومی ۹.۲ درصد، ارزیابی عملکرد مبتنی بر بودجه 
۷.۲ درصد، تجهیز نیروگاه ها به سیستم های کنترلی 
۷.۲ درصد، توسعه انرژی های تجدیدپذیر ۶.۱ درصد و 
استانداردسازی سوخت مصرفی صنایع و نیروگاه ها 
۵.۹ درصد است.۱۷ میلیون وسیله نقلیه فرسوده در 
کشور وجود داردسرپرست مرکز ملی هوا و تغییر اقلیم 
سازمان حفاظت محیط زیست کشور از رده خارج کردن 
خودروهای فرسوده را یکی از تکالیف اصلی دستگاه 
اجرایی دانســت و تصریح کرد: از حدود ۳۷ میلیون 
وسیله نقلیه شامل خودرو و موتورسیکلت، نزدیک به 
۱۶ تا ۱۷ میلیون وسیله نقلیه فرسوده در کشور داریم 
که به عنوان یکی از منابع اصلی آلاینده هوا در شهرهای 
بزرگ نقش ایفا می کنند.وی با اشاره به اینکه مطابق 
قانون هوای پاک طی دو سال گذشته حدود ۲۹ هزار 
خودرو فرسوده اسقاط شــده است، گفت: بر اساس 
ابلاغ قانون ســاماندهی صنعت خودرو که اصلاحیه 
آن در مجلس و شورای نگهبان مورد تأیید قرار گرفته 
است، خودروهای تولید داخل مکلف شدند ۲۵ درصد 
از تولیدات خود را به اســقاط خودروهای از رده خارج 
تخصیص دهند.گل علیزاده درباره اسقاط خودروهای 
وارداتی اظهار کرد: چنانچه خودروهای وارداتی کمتر از 
استانداردهای تولیدی شرکت ها باشد، به ازای هر دو 
دستگاه وارداتی یک خودرو اسقاط می شود، همچنین 
موضوع اسقاط موتورسیکلت ها فرسوده، استفاده از 
حمل ونقل پاک و تاکسی های الکترونیکی در دستور 
کار شهرداری است.وی با بیان اینکه بر اساس برگزاری 

جلسات تاکید کردیم در کلان شــهرهایی که آلودگی 
هوا دارند، اولویت بر خودروهای الکتریکی باشد، نه 
دیزلی افزود: اگر قرار است ناوگان حمل ونقل عمومی 
را توسعه دهیم و نوســازی کنیم نباید دیگر به سمت 
اتوبوس های دیزلی و تاکسی های بنزین سوز برویم و 

باید میزان خودروهای برقی را افزایش دهیم.
سرپرســت مرکز ملی هــوا و تغییر اقلیم ســازمان 
حفاظت محیط زیســت کشــور تصریح کرد: اکنون 
نزدیک به ۳۰۰ تا ۴۰۰ هزار وســایل نقلیه برگه اسقاط 
برای موتورسیکلت و سواری تولید داخل لحاظ شده 
است.وی با بیان اینکه تعداد روزهای ناسالم در نیمه 
نخست سال جاری با پدیده گردوغبار نسبت به سال 
گذشته افزایش داشته است، گفت: در فصول تابستان 
با ترکیبات آلی فرار ناشی از انتشارات بخارات بنزین 
و نیترات نیتروژن مواجه هســتیم که با قرارگیری در 
وضعیت گرمای شدید خورشید به عنوان آلاینده ثانویه 
ازن تشکیل می شود و شاهد این نوع آلودگی هوا در 
تابستان هســتیم.گل علیزاده درباره اینکه با انباشت 
آلاینده ها که منشأ انتشار آن بیشــتر، صنایع و منابع 
متحرک است و نقش بخش خانگی هم دور از انتظار 
نیست در نیمه دوم سال با پدیده وارونگی دما مواجه 
می شــویم، خاطرنشــان کرد: با اجرای طرح کنترل 
انتقال و بازیافت بخارات بنزین در جایگاه ها و انبارها 
و نیز مباحث پایش نشــت بخارات بنزین خودروها 
می توانیم آلایندگی های اولیه را نظــارت کنیم و این 

میزان از آلایندگی ها را کاهش دهیم.

اسقاط خودروهای فرسوده از اولویت های کاهش 
آلودگی هوا

عمل اهدای عضو 
در بیمارستان 
گلستان اهواز

عمــل اهــدای عضــو »نازنین 
و  له  ســا  ۸ حســینی زاد« 
دانش آموز کلاس دوم دبستان 
دخترانه نرگس شهرک قلی پور 
شوشــتر که هفته گذشته دچار 
مرگ مغزی شد، در بیمارستان 

گلستان اهواز انجام شد. 

رئیس دانشگاه اصفهان:

باید چالش های جامعه را به روش علمی حل کرد
رئیس دانشگاه اصفهان گفت: در واقع چالش های موجود را باید از طریق روش های علمی مورد 

بررسی قرار داد و در ادامه با بررسی و در نهایت تجویز نسخه برای سیاستمداران فعالیت شود.
به گزارش خبرنگار مهر، حسین هرسیج 
ظهر شنبه در نشست مشترک دانشگاه 
اصفهــان بــا هیئــت بلندپایــه وزارت 
آموزش عالی مالزی، اظهار کرد: حدود 
دو ماه از سفر پروفســور عبدالرزاق بن 
احمد از دانشــگاه اصفهان می گذرد که 
پس از آن تسهیلات لازم برای استفاده 
از ظرفیت هــای دانشــگاه اصفهــان و 

دانشگاه های مالزی مهیا شد.
وی با بیان اینکه یکــی از اولویت های 
وزارت علــوم، تقویــت دیپلماســی و 
مرجعیــت علمی و بین المللی اســت، 
تصریح کرد: دیپلماسی علمی در واقع 
رابطه ای دوسویه بین دانشمندان و دیپلمات ها خواهد بود که منجر به تقویت همکاری های علمی 

و بین المللی می شود.
رئیس دانشگاه اصفهان معتقد اســت که برای گســترش این روابط باید نیازها توسط اساتید و 
نخبگان دانشگاهی بین دو کشــور ایران و مالزی شناسایی شود و ســپس زمینه فعالیت های 

آموزش و پژوهشی فرهنگی بین دانشگاه این دو کشور بزرگ صورت پذیرد.
وی ادامه داد: در واقع چالش های موجود را باید از طریق روش های علمی مورد بررسی قرار داد و 
در ادامه با بررسی و در نهایت تجویز نسخه برای سیاستمداران فعالیت شود و خود را نباید جدای 
از سرنوشت کشور بدانیم و انتظار ما و جامعه از دانشمندان این است به حل معضلات کمک کنند.

هرسیج خاطر نشان کرد: برای احیای تمدن اسلامی دانشگاه ها نقش اساسی و پیشتازی مبتنی 
بر عدالت دارند و دانشــگاه اصفهان با اتخاذ این دو رویکرد تمــام فعالیت های خود را به جامعه 

محوری و تمدن سازی سوق داده است.
وی با بیان اینکه در این راســتا توافق شده که میز جنوب شــرقی اصفهان در دانشگاه اصفهان به 
عنوان هاب در نظر گرفته شود، گفت: امیدواریم سبد دانشجویان آسیای جنوب شرقی در ایران و 

اصفهان افزایش یابد البته آمادگی اعزام دانشجو نیز داریم.
رئیس دانشــگاه اصفهان افزود: نباید به امضــای تفاهم نامه ها اکتفا کنیــم و تفاهم نامه ها باید 
با توجه به چالش هــا عملیاتی و اجرایی شــود و پردیــس بین الملل بین دانشــگاه اصفهان و 

دانشگاه های مالزی می تواند تحقق عینی پیدا کند.

 تعاملات خاورمیانه و آسیای شرقی افزایش یابد
عبدالرزاق بن احمد، رئیس مؤسسه خدمات جهانی آموزش مالزی در ادامه اظهار کرد: امضای 
تفاهم نامه ها فرصتی بین ایران و مالزی اســت. وزیر علوم مالزی در این زمینه و توســعه علمی 
کمک های زیادی انجام داده است. وی به ایران علاقه زیادی دارد. ایران و مالزی بخش مهمی 

از امت اسلامی هستند.
وی افزود: خاورمیانه منطقه مهمی است که تأثیر زیادی بر جهان اسلام دارد و باید با تغییرات هم 
قدم باشیم. باید کمک کنیم تعاملات بین خاورمیانه و آســیای شرقی توسعه پیدا کند و فرصتی 
برای دیپلماسی مردمی ایجاد شود. اســلام اساس باورهای ما اســت و در زمینه های مختلف 

می توانیم توسعه داشته باشیم. دانشگاه های ایران بسیار پیشرو هستند.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

معاون هماهنگ کننده فرماندهی 
انتظامی استان اصفهان:

هر نیم ساعت یک نفر بر اثر 
تصادف می میرد

معاون هماهنگ کننــده فرماندهی انتظامی 
استان اصفهان گفت: هر نیم ساعت در کشور یک 
نفر جان خود را براثر تصادف از دست می دهد، 
پلیس راهنمایی و رانندگی استان روی همیاران 
پلیس حساب ویژه ای باز کرده است.به گزارش 
خبرنگار ایمنا، سرهنگ محمدرضا محمدی در 
همایش تجلیل از نمونه های ترافیکی اســتان 
اصفهان با اشــاره به اینکه پلیس راهنمایی و 
رانندگی اســتان روی همیاران پلیس حساب 
ویژه ای باز کرده است، اظهار کرد: در این راستا 
برنامه های مختلفی برای آنها تدارک دیده ایم 
و در روزهای آتی شــاهد آن خواهیم بود.وی 
افزود: هدف ایجاد امنیت اســت و مأموریت 
انتظامی در کل کشور تأمین امنیت است و اینکه 
شهروندان احســاس امنیت در کشور داشته 
باشند، امروز به پاس رشادت همه جان برکفان 
انتظامی این احساس امنیت در کشور نسبت به 
سایر کشورها بالا است.معاون هماهنگ کننده 
فرماندهی انتظامی استان اصفهان تصریح کرد: 
این رویکرد اصلی از سوی فرماندهی انتظامی در 
سراسر کشور است که پلیس فقط جریمه محور 
نباشــد و پلیس در نقش راهنمایی و رانندگی 
هم باشد.وی ادامه داد: بانوان فرهنگ یاری که 
چندسالی است در کنار پلیس کمک می کنند تا 
داخل خودرو تذکرات لازم را به رانندگان بدهند را 

کنار خود می بینم.
سرهنگ محمدی با بیان اینکه هر نیم ساعت در 
کشور یک نفر جان خود را براثر تصادف از دست 
می دهد، گفت: امیدواریم با مجموعه اقدامات 
فرهنگــی و تاکتیکــی همچون کشــورهایی 
در جهان باشــیم که تعــداد جان باختگان در 
تصادفات آن ها به صفر رسیده است و این مهم 
شدنی اســت.وی افزود: مشارکت مردمی در 
کاهش تصادفات پیام این همایش اســت، 
در طول خدمت خود در راهنمایی و رانندگی از 
گزارش ها و مشارکت های مردمی بهره بردیم و 
بر این اساس در اسرع وقت به تخلف رانندگان 

متخلف رسیدگی می کردیم.

پلیس باید این مسئله ای که در ایام اربعین سبب 
رضایت جامع و کامل مردم و تقدیر مقام معظم رهبری 
شد را به عنوان یک  دستاورد مهم در پیشاهنگ حرکت 
خود قرار دهد و در سایر ماموریت ها هم با نگاه به این 
دو اصل مسائل و ماموریت ها و وظایف خود را پیش 

ببرد



دبیر کل کنفدراسیون فوتبال آسیا گفت: کنفدراســیون فوتبال آســیا هیچ تصمیمی مبنی بر توافق دو باشــگاه برای تکرار بازی ندارد.به گزارش ایمنا، دیدار 
سپاهان و الاتحاد در مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا برگزار شــد. این بازی قرار بود هفته گذشته به میزبانی سپاهان و در اصفهان برگزار شود، اما در نهایت 
تیم عربستانی حاضر به حضور در میدان نشد و بازی لغو شــد.در روزهای گذشته رسانه های ایرانی و عربســتانی از توافق دو کشور برای برگزاری مجدد این 
بازی خبر دادند؛ موضوعی که واکنش کنفدراسیون فوتبال آسیا را به دنبال داشت.ویندســورن جان، دبیر کل کنفدراسیون فوتبال آسیا در گفت وگو با روزنامه 
الریاضیه عربستان در این باره اظهار کرد: کنفدراسیون فوتبال آسیا هیچ تصمیمی درباره توافق دو باشگاه برای تکرار بازی ندارد و ما در این زمینه هیچ دخالتی 
نداشته ایم. کمیته انضباطی کنفدراسیون فوتبال آســیا به زودی رأی خود را خواهد داد و تکلیف این بازی را مشخص می کند.وی ادامه داد: کمیته انضباطی 
گام به گام پیش می رود و در حال بررســی همه جوانب اســت. عجله ای برای اعلام حکم نهایی درباره این بازی نداریم. در روزهای پیش رو گام های جدید 
برخواهیم داشت.دبیر کل کنفدراسیون فوتبال آسیا درباره این سوال که رأی نهایی چه زمانی اعلام خواهد شــد، گفت: امیدواریم که تا قبل از برگزاری هفته 

سوم مسابقات، رأی نهایی درباره این بازی اعلام شود.

مشخص شدن تکلیف دیدار سپاهان-الاتحاد تا قبل از یکم آبان
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واکاوی پیروزی پرگل سپاهان مقابل صنعت نفت؛

پاداش امید و جسارت و پایان حواشی  ناخوشایند
انگیزه بالا، ذهن آماده، آنالیز دقیق و شــناخت کامل نقاط ضعف حریف، اتخاذ تاکتیک درست 
و اســتمرار در پیاده کردن آن، دقت در زدن ضربات آخر و حفظ تمرکــز روانی در طول روند بازی 

مهم ترین فاکتور پیروزی بخش سپاهان مقابل صنعت نفت به شمار می رود.
به گزارش خبرگزاری تســنیم ازاصفهان، هفتــه هفتم رقابت های لیگ برتــر فوتبال، جام خلیج 
فارس، روز گذشته با برگزاری 2 دیدار ادامه یافت که در یکی از این رقابت ها تیم سپاهان اصفهان 

در ورزشگاه نقش جهان صنعت نفت آبادان را با نتیجه پرگل 4 بر یک شکست داد.
سپاهان پس از حواشی و شرایط ناخوشــایند روزهای اخیر، در یکی از حساس ترین بازی های 
هفته هفتــم مقابل صنعــت نفت آبــادان به میــدان رفته و در یــک دیدار جذاب و تماشــایی 
طلایی پوشان آبادان را با 4 گل در هم کوبید تا با اندوختن 3 امتیاز حساس دیگر، از شرایط بحرانی 
خارج شود.زردپوشــان اصفهانی در شــرایطی مقابل صنعت نفت آبادان به میدان رفتند که کسر 
4 امتیاز توسط کمیته انضباطی و لغو شــدن بازی با الاتحاد در لیگ قهرمانان آسیا، این تیم را در 
شرایط سختی قرار داده بود؛ شــاگردان مورایس به خوبی می دانستند کسب 3 امتیاز این بازی 
برای ادامه کار و دوئل آنها برای کسب عنوان قهرمانی از چه اهمیت بالایی برخوردار است و به همین 
خاطر با تمام وجود تلاش کردند با ارائه یک بازی کم نقص و هجومی، به پیروزی دســت یافته و 
ادامه راه خود را هموار کنند.ســپاهان با این پیروزی 11 امتیازی شده و موقتاً به رده سوم جدول 
صعود کردند و باید منتظر نتیجه بازی حساس پرســپولیس_گل گهر بمانند؛ صنعت نفت آبادان 
نیز با این شکست 4 امتیازی باقی مانده و با توجه به نتایج سایر بازی ها با یک پله سقوط در رده 
سیزدهم جدول ایستاده است.بازی سپاهان و صنعت نفت آبادان را می توان بهترین نمایش تیم 
مورایس تا بدین جای فصل دانست. سپاهانی ها مقابل صنعت نفت کیفیت بالایی از خود نشان 
داده و در هر 2 فاز هجومی و دفاعی عملکرد خوبی از خود به جا گذاشتند. انگیزه بالا، ذهن آماده، 
آنالیز دقیق و شناخت کامل نقاط ضعف حریف، اتخاذ تاکتیک درست و استمرار در پیاده کردن آن، 
دقت در زدن ضربات آخر و حفظ تمرکز روانی در طول روند بازی 4 فاکتور پیروزی بخش سپاهان 
در این دیدار به شمار می رود.سپاهان بازی را با 2 تغییر مهم نسبت به دیدارهای گذشته آغاز کرد. 
مورایس ترجیح داد تا از محمد قربانی در خط دفاع استفاده کند و این بازیکن جوان در کنار یزدانی 
زوج قلب دفاع را تشکیل دهند. علاوه بر این مورایس شب گذشــته آریا یوسفی را به خط میانی 
سپاهان اضافه کرده و با توجه به مصدومیت مغانلو، تصمیم گرفت در پیکان خط حمله از عیسی 
آل کثیر بهره بگیرد؛ تصمیمی که با درخشــش فوق العاده مهاجم جنوبی سپاهان نیز همراه بود و 

آل کثیر با پشت سر گذاشتن یک شرایط عجیب، شروع پرقدرتی در سپاهان داشت.
سپاهان مزد جسارت، امید و تجربه بالای بازیکنانش را گرفت؛ زردپوشان اصفهانی که در روزهای 
گذشته درگیر اتفاقات ناخوشایند زیادی شده و زیر فشار روحی ـ روانی زیادی قرار داشتند؛ شب 
گذشته بازی جســورانه و سراسر هجومی را به نمایش گذاشــتند و با طراحی حملات پر تعداد و 
پافشاری روی تاکتیک انتخابی مورایس که مبتنی بر نفوذ از جناحین، نفوذ به عمق دفاع، شوت 
از راه دور و سانترهای کوتاه و بلند از کناره ها بود، عمق خط دفاعی صنعت نفت را هدف قرار داده و 

یک برد شیرین را به نام خود ثبت کردند.
مورایس آنالیز دقیقی از شــیوه بازی صنعت نفت داشــت و بر همین اساس تیمش را با آرایش 
3_3_4 راهی میدان کرده و از همان دقایق ابتدایی بازی هجومی را در دستور کار قرار داده بود. 
سپاهانی ها می دانستند که عمق دفاع صنعت نفت ضعف دارد و بر همین اساس تلاش می کردند 
تا با پرس سنگین شاگردان ویسی فرصت بازی ســازی را از هافبک های آنها گرفته و در حملات، 
از ســرعت بالا و قدرت حمل توپ بازیکنانــی مانند رضاییان، زکی پور و احمــدزاده در کنار قدرت 
بازی  سازی و خلاقیت حسین نژاد و یوسفی بهره برده و به گل برسند. برنامه سپاهان برای گلزنی 
مبتنی بر نفوذ از جناحین، استفاده از ضربات ایستگاهی، شوت از راه دور و ارسال های عمقی بود.

 سخنگوی شورای اسلامی شهر اصفهان مطرح کرد: ضرورت نگاه ملی مسئولان کشور به باشگاه فولاد مبارکه

مورد عجیب سکوت آقای تاج!

سخنگوی شورای اسلامی شهر اصفهان با انتقاد از بی توجهی رئیس 
فدراســیون فوتبال به موضوع دیدار تیم های فولاد مبارکه ســپاهان 
ایران و الاتحاد عربســتان گفت: نگاه مســئولان کشــور به موضوع 
باشــگاه فولاد مبارکه، باید نگاه ملی باشــد و رفتارهای اخیر در این 

زمینه پذیرفته نیست.
علی صالحی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با اشــاره به برگزار نشدن 
دیدار هفته گذشــته تیم های ســپاهان ایران و الاتحاد عربستان و 
مسائل و حاشیه های بعد از این بازی اظهار کرد: باشگاه فولاد مبارکه 
سپاهان در دیدار هفته دوم خود در رقابت های لیگ قهرمانان آسیا با 
رفتارهای عجیب حریف عربستانی مواجه شد و این موضوع از همان 

ابتدا مورد توجه همه قرار گرفت.
وی با اشاره به میزبانی باشگاه فولاد مبارکه سپاهان و شهر اصفهان 
از تیم الاتحاد عربستان افزود: باشگاه فولاد مبارکه سپاهان بر خلاف 
رفتاری که در تهران با دیگر تیم عربســتانی صورت گرفت، از ابتدا با 
برنامه ریزی مناسب و رفتار حرفه ای، میزبانی مناسبی از این حریف 

عربســتانی صورت دادند و این موضوع در همان لحظه مورد اذعان 
باشگاه عربستانی قرار گرفت.

سخنگوی شورای اسلامی شهر اصفهان تصریح کرد: با این حال و در 
شرایطی که تیم عربســتانی روز قبل از مسابقه رسمی با سپاهان، در 
ورزشگاه نقش جهان به تمرین پرداخت، ســاعتی مانده به مسابقه 
با سپاهان، این تیم به یک باره به بهانه وجود سردیس سردار سپهبد 
حاج قاسم سلیمانی در ورزشگاه نقش جهان، از ورود به زمین بازی 

خودداری کرد.
وی با بیان اینکه بهانه هایی از این دســت در شرایطی که بیش از ۵۰ 
هزار هوادار در ورزشــگاه نقش جهان اصفهان حضور پیدا کرده بودند، 
در نوع خود قابل توجه است، گفت: سردار سپهبد سلیمانی، قهرمان 
ملی جمهوری اسلامی ایران و از چهره هایی است که هرگز نمی توان 

نقش این چهره بین المللی را کتمان کرد.
صالحی به انتقاد از رفتار دوگانه فدراســیون فوتبال درباره تیم فولاد 
مبارکه سپاهان پرداخت و ادامه داد: از دوشنبه هفته گذشته که این 

دیدار لغو شد، تاکنون رئیس فدراسیون فوتبال هیچ گونه اظهارنظری 
در خصوص این مســئله نکرده اســت و هیچ حمایتــی از تیم فولاد 
مبارکه ســپاهان از سوی شخص رئیس فدراســیون فوتبال صورت 

نگرفته است.
وی ادامــه داد: ایــن موضوع با یــک نگاه ســاده به رفتار مشــابه 
فدراســیون فوتبــال در خصــوص تیم های دیگــر ایرانــی حاضر 
در ایــن رقابت ها، ســوالات بســیاری را در ذهن مــردم اصفهان و 
هواداران تیم فولاد مبارکه ســپاهان ایجاد خواهــد کرد که ضرورت 
 دارد مســئولان فدراســیون فوتبال به قیــد فوریت در ایــن زمینه 

روشنگری کنند.
سخنگوی شورای اســلامی شــهر اصفهان اضافه کرد: لازم است که 
مسئولان فدراســیون فوتبال هرچه ســریع تر در این زمینه واکنش 
مناســبی نشــان دهند و با نگاه ملی به موضوع باشگاه فولاد مبارکه 
ســپاهان و اتفاقات صورت گرفته، در این زمینه حمایت قانونی خود 

را داشته باشند.

خبر روز

 هانگژو در خط پایان 

افت کاروان ایران نسبت به جاکارتا
کاروان ورزشی ایران با مجموع ۵4 مدال به کار خود در مســابقات آسیایی هانگژو پایان داد که به 
نسبت عملکرد بازی های آسیایی جاکارتا افت یک رتبه ای را به دنبال داشت.به گزارش خبرنگار ایمنا، 
از ابتدای مهرماه سال جاری مسابقات 
آسیایی هانگژو پس از یک سال تأخیر 
به میزبانی کشور چین برگزار شد و کاروان 
ملی پوشان ایران در رشته های مختلف 
تحت عنــوان کاروان شــهید حججی پا 
به گردونــه رقابت ها گذاشت.یکشــنبه 
شانزدهم مهرماه آخرین روز از مسابقات 
آســیایی هانگژو بود و کاروان ایران نیز 
پس از کســب 13 مدال طلا توسط تیم 
ملی والیبال، افشــین سلیمی و یوسف 
صبری در رشته ووشو، صادق آذرنگ در کوراش، حسین رســولی در پرتاب دیسک، رضا علیپور در 
صخره نوردی، محمدهادی ساروی در کشتی، سجاد گنج زاده در کاراته، یونس امامی و حسن یزدانی 
در کشتی، تیم ملی شطرنج و امیرحسین زارع در کشتی همچنین کسب 21 مدال نقره توسط مهسا 
جاور ، زینب نوروزی، نازنین ملایی فاطمه مجلل در قایقرانی روئینگ، مهدی حاجی موســایی در 
تکواندو، علیرضا حسین پور در تکواندو، زهرا کیانی در ووشوی تالو، الهه منصوریان در ووشو، محسن 
محمدسیفی در ووشو، شجاع پناهی در ووشو، مهدی الفتی در ژیمناستیک، مجید وحید بریمانلو در 
کوراش، دنیا آقایی در کوراش، زهرا باقری در کوراش، احسان حدادی در پرتاب دیسک، ناصر علیزاده 
در کشتی، امین کاویانی نژاد در کشتی، ترانه احمدی در اسکیت، رحمان عموزاد در کشتی، تیم ملی 
کبدی مردان، مجتبی گلیج در کشــتی و علی داوودی در وزنه برداری و کسب 2۰ مدال برنز توسط 
مرجان سلحشوری در پومسه، مبینا نعمت زاده در تکواندو، نوشاد عالمیان، نیما عالمیان امیرحسین 
هدایی در پینگ پنگ، محمد رهبری در شمشــیربازی، فرانک پرتو آذر در دوچرخه سواری، ملیکا 
میرحسینی در تکواندو، متین رضایی در تکواندو، مهران برخورداری در تکواندو، شهربانو منصوریان 
در ووشو، تیم ملی شمشیربازی اسلحه سابر، تیراندازی تپانچه تیمی، تیم دوبل پینگ پنگ، سپهر 
ساعتچی و پیمان قویدل در قایقرانی آب های آرام کایاک دونفره ۵۰۰ متر، عادل مجللی و سیدکیا 
اسکندانی در قایقرانی آب های آرام کانوی دونفره ۵۰۰ متر، ملیکا امیدوند در کوراش، هدیه کاظمی 
در قایقرانی کایاک تک نفره، دانیال سهرابی در کشتی، تیم ملی کبدی زنان، فاطمه سعادتی و سارا 
بهمنیار در کاراته موفق شدند در مجموع با کســب ۵4 مدال به کار خود مسابقات آسیایی هانگژو 
پایان دهد.این در شرایطی است که تیم امید فوتبال کشورمان حتی در جمع چهار تیم قرار نگرفت 
و در مرحله گروهی از گردونه رقابت ها کنار رفت . نکته جالب توجه این است که ایران تا روز پانزدهم 
مسابقات در جایگاه دهم قرار داشت و پس از موفقیت کشتی گیران کشورمان و کسب مدال تاریخی 

شطرنج در این روز موفق شد جهش سه پله ای را تجربه کند.

افت جایگاه ایران نسبت به دوره گذشته مسابقات
در دوره قبلی مسابقات آسیایی که در سال 2۰1۸ در جاکارتای اندونزی برگزار شد، کاروان تیم ایران 
با کســب 2۰ مدال طلا، 2۰ مدال نقره و 22 مدال برنز و مجموع ۶2 مدال موفق شده بود در جایگاه 

ششم مسابقات به کار خود پایان دهد.
در هر حال اگر کشتی گیران و شــطرنج بازان کشورمان روز پانزدهم مســابقات دست به شگفتی 
نمی زدند، نتایج ضعیف کاروان ورزشــی ایران بیشــتر به چشــم می خورد و باید دید پس از این 
مسابقات چه برنامه ریزی از سوی وزارت ورزش برای موفقیت کشــورمان در میادین بین المللی 

رقم خواهد خورد.

گزارش

سلیمی: 

چرا نقل و انتقالات سپاهان 
برای خبرنگاران تا این حد 

مهم است؟
سرپرست تیم فوتبال ســپاهان در پاسخ به 
ســئوالات خبرنگاران پیرامون صدور مجوز 
بازی کــردن »آل کثیــر« و »دابــو« گفت: 
نمی دانم که چــرا فعل و انفعالات باشــگاه 
ســپاهان برای خبرنگاران تا ایــن حد مهم 
است و چرا این ســوالات را از تیم های دیگر 
نمی پرســید؟به گزارش خبرگزاری تســنیم 
از اصفهان، مهدی ســلیمی پس از پیروزی 
تیم فوتبال ســپاهان مقابــل صنعت نفت 
آبادان در جمع خبرنگاران حاضر شد و اظهار 
داشت: خیلی خوشحالیم که بازی را با نتیجه 
دلخواه مــان بردیم؛ تصمیم گیــری در مورد 
بازی کردن بازیکنان بر عهده مورایس است 
اما شکاری و مغانلو در هفته گذشته مصدوم 
شــده بودند و امیدواریم ایــن مصدومیت 
طولانی مدت نباشد و این دو بازیکن هر چه 
ســریع تر به ترکیب تیم اضافه شوند.وی در 
پاسخ به سئوالات خبرنگاران پیرامون صدور 
مجوز بازی کردن »آل کثیر« و »دابو« گفت: 
نمی دانم که چــرا فعل و انفعالات باشــگاه 
ســپاهان برای خبرنگاران تا ایــن حد مهم 
است و چرا این ســوالات را از تیم های دیگر 
نمی پرسید؟ یک نفر را به برنامه می آورید که 
شروع می کند به زدن سپاهان و این رویه در 
هفته های بعد هم ادامــه دارد تا اینکه کمیته 
انضباطی یک حکم ســنگین علیه سپاهان 
صادر می کند و بعد از آن هیچ اتفاق دیگری 
نمی افتاد؛ قرار بود قانون اجرا شود یا سپاهان 
را بزنند؟ ما اصلا متوجه نمی شــویم در این 

لیگ فقط سپاهان مشکل داشت؟
سرپرســت تیم فوتبال سپاهان خاطرنشان 
کرد: سپاهان و هوادارانش خیلی تنها هستند 
در بازی با الاتحاد این تنهایی مضاعف شد و 
هیچ کس از ما حمایت نکرد.وی ادامه داد: به 
نظرم مسئولین استان و کسانی که سپاهان را 
به عنوان یک سرمایه اجتماعی دوست دارند 
و می خواهند که این باشــگاه ماندگار باشد، 

الان باید به کمک سپاهان بیایند.

باشگاه فولاد مبارکه سپاهان بر خلاف رفتاری که در 
تهران با دیگر تیم عربستانی صورت گرفت، از ابتدا با 
برنامه ریزی مناسب و رفتار حرفه ای، میزبانی مناسبی 
از این حریف عربستانی صورت دادند و این موضوع در 

همان لحظه مورد اذعان باشگاه عربستانی قرار گرفت

مستطیل سبز

عکس خبر

 تمرین آماده سازی 
تیم بسکتبال 

ذوب آهن
تمرینــات آمــاده ســازی تیم 
بسکتبال ذوب آهن پیش از آغاز 
لیگ برتر بسکتبال این روزها در 

مجموعه ملت دنبال می شود.

هافبــک تیم فوتبــال ســپاهان اصفهــان گفت: 
متاســفانه تا زمانی کــه بازی ســوممان در لیگ  
قهرمانان آسیا انجام شــود، بازی دیگری در لیگ 
برتر نداریــم و امیدوارم این تعطیلی به ســپاهان 

ضربه وارد نکند.
به گزارش خبرنــگار ایمنا، محمــد قربانی بعد از 
پیروزی چهار بر یک تیم فوتبال ســپاهان اصفهان 
برابــر صنعت نفت آبــادان که در چارچــوب هفته 
هفتم لیگ برتر در ورزشــگاه نقش جهــان برگزار 
شد، در میکسدزون ورزشگاه نقش جهان در جمع 
خبرنگاران اظهار کرد: اول از همه چیز خدا را شــکر 
می کنم که توانســتیم بازی را ببریم. بازی خیلی 

خوبی بــود و توانســتیم چهار گل هــم بزنیم، اما 
متأسفانه در دقایق پایانی یک گل دریافت کردیم و 

کلین شیتمان خراب شد.
وی دربــاره حضــورش در قلــب خــط دفاعی با 
تشــخیص ژوزه مورایس افزود: بــرای من فرقی 
نمی کند در زمین در کدام پست بازی کنم، وظیفه 
من است که هر جایی از زمین که سرمربی دستور 
می دهد قرار بگیرم و بهتریــن نمایش را از خودم 
ارائه دهم. دوست دارم برای سپاهان مفید باشم، 
خیلی دوست داشتم در این بازی کلین شیت کنیم، 

اما متأسفانه این اتفاق نیفتاد.
هافبک تیم فوتبال ســپاهان در رابطه با تعطیلات 

لیگ برتر نیز خاطرنشان کرد: تعطیلات لیگ برتر 
همه تیم ها را اذیت می کند، تیم ما روز یکم آبان ماه 
در کشــور ازبکســتان با تیم آلمالیق در چارچوب 
هفته سوم لیگ قهرمانان آسیا بازی دارد و اگر در 
این مدت بازی رسمی داشتیم، بسیار به ما کمک 
می کرد، اما برنامه ریزی های لیگ به گونه ای است 
که بازی نخواهیم داشت و امیدوارم از این بابت در 

لیگ قهرمانان آسیا ضرر نکنیم.

 هافبک تیم فوتبال سپاهان:

دوست دارم برای سپاهان مفید باشم

عکس: ایسنا
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رئیس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر اصفهان:

بخشی از سالن اجلاس برای ایجاد موزه جشنواره فیلم  کودک 
اختصاص داده شود

رئیس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: پیشنهاد می کنم بخشی از سالن اجلاس 
برای ایجاد موزه جشــنواره بین المللی فیلم های کودک و نوجوانان اختصاص داده شود و مستندسازی 
ادوار مختلف جشنواره در دستور کار قرار گیرد.به گزارش خبرنگار ایمنا، مصطفی نباتی نژاد در صدوچهارمین 
جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه سی وپنجمین جشنواره فیلم های کودکان و نوجوانان 
برای شــهر خاطره ماندگاری را به ارمغان آورد، اظهار کرد: می طلبد که بخش قابل توجهی از بودجه های 
فرهنگی در وزارت فرهنگ و ارشاد، به حوزه کودک و نوجوان اختصاص پیدا کند.وی افزود: شعار جشنواره 
امسال و ابتکاری که شکل گرفت، پیام آور صلح و دوستی است، نشاط معنوی و اجتماعی در کنار این پیام 
الگوی جدیدی را تعریف کرد.رئیس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اینکه به 
ابعاد بین المللی جشنواره باید توجه شود، گفت: کودکان و نوجوانان سفیران بین المللی هستند و نقش 
آن ها نباید صرفاً در جغرافیای محلی خلاصه شود.وی پیشــنهاد داد: بخشی از سالن اجلاس به ایجاد 
موزه جشنواره بین المللی فیلم های کودک و نوجوانان اختصاص داده شود و مستندسازی ادوار مختلف 
جشنواره در دستور کار قرار گیرد.نباتی نژاد با بیان اینکه سامانه ۱۳۷ نیز آمادگی ارائه توضیحات به شهروندان 
پیرامون برگزاری بخش های مختلف جشنواره داشته باشــد، گفت: شاخص توسعه تولیدات هنری در 
شهر اصفهان بسیار مهم است، در این راستا باید تبیین شود که هنرمندان این شهر چه سهمی از تولیدات 
آثار هنری دارند.رئیس مرکز پژوهش های شــورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اینکه اصفهان شهر 
دوستدار کودک و نوجوانان است، افزود: اصفهان شهر گنبدهای فیروزه ای و کاشی های شکسته است، 
در این سال ها کودکان و نوجوانان گنبدهای فیروزه ای آن بودند، اما آن کاشی شکسته تصمیم گیری های 
غلطی است که نتیجه آن اصفهانی است که امروز نه آب دارد و نه هوا.وی تصریح کرد: درخواست می کنم 
در تقویم جشنواره، برگزاری این رویداد برای سال های آینده در فصل داغ گردشگری برنامه ریزی نشود، 
زیرا در این فصل ظرفیت اقامت همه هتل ها کامل است، می طلبد در فصل تابستان جشنواره برگزار شود، 
برای دانش آموزان نیز هم زمانی جشنواره با آغاز سال تحصیلی آسیب زا است.نباتی نژاد با تاکید بر ضرورت 
مستندسازی شاخص محور از جشنواره گفت: پیشــنهاد می کنم تیم های محتوایی و اجرایی جشنواره 
توأمان فرصت سفر و بازدید از جشنواره های بین المللی فیلم کودکان و نوجوانان دیگر کشورها را پیدا کنند و 
از برگزارکنندگان جشنواره های بین المللی مستقر در سایر کشورها هم برای الگوگیری دعوت به عمل آید.

 
عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

چهره بین المللی جشنواره سی وپنجم باید به کشورهای جهان 
نشان داده شود

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با اشــاره به اینکه اصفهان از همه داشــته های خود برای جشنواره 
فیلم کودک و نوجوان هزینه کرده است تا به صورت ویژه و بین المللی برگزار شود، گفت: با این اقدامات، 
چهره بین المللی این جشنواره باید به همه کشورهای جهان نشــان داده شود.به گزارش خبرنگار ایمنا، 
محمدرضا فلاح در صدوچهارمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان اظهار کرد: از عوامل برگزاری 
سی وپنجمین جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان که در برپایی افتتاحیه به حفظ ارزش های 
اسلامی، مذهبی و ملی توجه داشتند، تشکر می کنم.وی با اشاره به اینکه اصفهان از همه داشته های خود 
برای این جشنواره هزینه کرده است تا به صورت ویژه و بین المللی برگزار شود، افزود: بازتاب این جشنواره 
در حوزه رسانه ملی بسیار ضعیف بود و در شبکه های سیما بازتاب چندانی نداشت.عضو شورای اسلامی 
شهر اصفهان تصریح کرد: بیشــتر کشورهای مســلمان باید در این زمینه ورود پیدا می کردند تا بازتاب 
خوبی در شأن جشنواره ایجاد می شد.وی با تاکید بر اینکه از مسئولان فعال در حوزه کودک و نوجوان که 
در کشورهای خارجی فعالیت می کنند نیز باید برای حضور در جشنواره دعوت شود، گفت: با این اقدامات 

باید چهره بین المللی جشنواره به همه کشورهای جهان نشان داده شود.

استاندار اصفهان در دیدار با استاندار ولادیمیر روسیه با اشاره به توانمندی های استان در زمینه های مختلف گفت: حمایت های 
روسیه و ایران از یکدیگر به سمت دیپلماسی عمومی برود

وصف جمال و کمال و توان اصفهان

استاندار اصفهان در دیدار با استاندار ولادیمیر روسیه گفت: بهتر است که 
حمایت های روسیه و ایران از یکدیگر به سمت دیپلماسی عمومی سوق 
پیدا کند.به گزارش خبرنگار مهر، سیدرضا مرتضوی صبح یکشنبه در دیدار 
با استاندار ولادیمیر روسیه ضمن خوشــامدگویی وی و هیئت همراه، با 
بیان اینکه در سال های گذشته در کشور ما ارتباط با کشور روسیه بسیار مورد 
توجه قرار گرفته است، اظهار داشت: با توجه به سیاست ها و راهبردهایی 
که سران دو کشور نســبت به یکدیگر دارند زمینه خوبی برای ارتقا روابط 
میان دو کشور فراهم است.وی با قدردانی از رویکرد روسیه درقبال ایران، 
بیان کرد: رویکردهای حمایتی روســیه از ایران و مواضعی که این کشور 
در ســال های اخیر نسبت به ایران داشته، جای خرســندی دارد؛ ما نیز 
تلاش می کنیم حمایت های خود را از کشور روسیه در حوزه های مختلف 
داشته باشیم.استاندار اصفهان با بیان اینکه همه این موارد باید به سمت 
دیپلماسی عمومی سوق پیدا کند تا مردم دو کشور بتوانند نسبت به یکدیگر 
ارتباط و تعاملات گســترده ای را تجربه کنند و در موازنه های اقتصادی 
پشتیبان یکدیگر باشــند، ادامه داد: در اســتان ولادیمیر ظرفیت های 
گسترده ای برای همکاری و تعامل وجود دارد و ما از این مطلع هستیم.وی 
گفت: در مقابل، استان اصفهان نیز ظرفیت های بسیار خوبی در حوزه های 
مختلف دارد.اســتاندار اصفهان ضمن اشــاره به ظرفیت های گسترده 
اصفهان در حوزه های مختلف، عنوان کرد: این استان بیش از ۵ میلیون نفر 

جمعیت دارد و غنی از ظرفیت های کشاورزی، فرهنگی، تاریخی، صنعتی 
و … است.مرتضوی خاطرنشــان کرد: نزدیک به ۷۰ شهرک صنعتی در 
استان اصفهان فعال است و حدود ۱۰ هزار کارخانه تولید کننده، محصولات 
صنعتی را در اصفهان تولید می کنند.وی ضمن اشاره به تولیدات استان 
اصفهان در حوزه صنایع غذایی کشــور، گفت: در بخش کشــاورزی نیز 
ظرفیت های بسیار خوبی داریم همچنین در حوزه تولید محصولات دام و 
طیور نیز جزو استان های نخست کشور هستیم.وی ادامه داد: همچنین 
در حوزه صنایع فلزات و زنجیره تولید محصولات فلزی در کشور و منطقه 
سرآمد هستیم.استاندار اصفهان ادامه داد: در صنعت نساجی نیز ظرفیت 
بسیار خوبی در استان اصفهان وجود دارد و در حوزه مصالح ساختمانی از 
کاشی، سرامیک، سنگ و سایر محصولات بهداشتی ساختمان در استان 
ما تولید می شود.وی تاکید کرد: در حوزه فناوری های نوین نیز اصفهان 
یکی از استان های پیشرفته کشور است.مرتضوی ضمن اشاره به اینکه 
اصفهان در سه دوره تاریخی پایتخت ایران بوده است، عنوان کرد: به همین 

دلیل ظرفیت های فرهنگی و تاریخی بسیاری در این استان وجود دارد.
استاندار اصفهان متذکر شد: همین موقعیت ها باعث شده تا میان اصفهان 
و سن پترزبورگ روابط خواهرخواندگی منعقد شود و خوشحال می شویم 

اگر بتوانیم همین روابط را با استان ولادیمیر نیز برقرار کنیم.
مرتضوی ضمن اشاره به اثرات تحریم در کشور، گفت: ما سالیان بسیار 

تحت فشار تحریم های ظالمانه غرب به سرکردگی آمریکا و اروپا بودیم، 
اما این تحریم ها فرصتی شــد تا بتوانیم در حوزه های مختلف بهداشت 
و ســلامت، گردشــگری، کشــاورزی، تولیدات صنعتی، نظامی و … 
توانمندی های ویژه ای را در کشــورمان ایجاد کنیم.وی افزود: تجربه ما 
مملو از موفقیت پس از تحریم است؛ به عنوان مثال در همه گیری کرونا 
وقتی برای واردات واکسن تحت تحریم قرار گرفتیم، جوانان دانشمند 
کشور ما به حوزه ساخت واکسن کرونا ورود کردند و تجربه موفقی از تولید 
واکسن در دنیا را کسب کردیم.استاندار اصفهان گفت: مطمئناً تحریم ها 
سختی های بســیاری را به همراه می آورد اما اگر درست مدیریت شود 

درهای خودکفایی و شکوفایی به روی مردم باز می شود.
وی همچنین از فعالان اقتصادی و گردشــگری استان ولادیمیر دعوت 

کرد تا به اصفهان سفر و از نزدیک با ظرفیت های این استان آشنا شوند.

اعلام تمایل اســتاندار ولادیمیر روســیه برای برقراری ارتباط و 
تعامل با اصفهان

نیکلای وینوگرادوف اســتاندار اســتان ولادیمیر نیــز در این دیدار 
گفت: بسیار خوشحال هستم که برای نخستین بار که به ایران سفر 
کرده ام به جای تهران در اصفهان حضور یافتم و اولین ســفر ما به 

ایران در اصفهان رقم خورد.

معاون عمران شهری شــهردار اصفهان با اشاره به 
اجرای حدود ۱۴۱ هزار تن آسفالت در یک میلیون 
و ۱۵۲ هزار و ۳۹۲ متر مربع از معابر اصلی و فرعی 
نصف جهان گفت: از این میزان ۹۷ هزار و ۳۷۹ متر 
مربع در محدوده حلقه چهارم حفاظتی و ۲۴۱ هزار 
و شش متر مربع از خیابان سازی های سطح شهر 

را شامل می شود.
اصغر کشاورزراد در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار 

کرد: در شش ماه ابتدای امســال در مجموع ۱۴۱ 
هزار و ۴۹۲ تن آسفالت در یک میلیون و ۱۵۲ هزار 
و ۳۹۲ متر مربع از معابر اصلی و فرعی نصف جهان 

اجرا شده است.
وی افزود: برای لکه گیری ۱۹ هزار و ۶۷ متر مربع از 
آسفالت معابر فرعی، حجم ۲۲۵۰ تن، زیرسازی و 
آسفالت ۵۸ هزار و ۴۷۴ هزار متر مربع معابر فرعی، 
میزان ۶۹۰۰ تن آســفالت و روکش آسفالت حدود 
۲۱۰ هزار و ۲۴۱ متر مربــع از معابر فرعی، ۲۰ هزار و 

۲۹۳ تن آسفالت اجرا شده است.
معاون عمران شهری شهردار اصفهان خاطرنشان 
کرد: در نیمه نخســت امســال، آسفالت تراشی و 

اجرای آسفالت جایگزین در حدود ۸۶ هزار و ۴۰۲ 
متر مربع با به کارگیری ۱۲ هزار و ۲۳۴ تن، روکش 
آسفالت معابر اصلی به مساحتی بالغ بر ۳۲۰ هزار 
و ۶۴۱ متر مربع با اســتفاده از ۳۲ هزار و ۶۴۲ تن و 
خیابان سازی سطح شهر به مســاحت ۲۴۱ هزار و 
شش متر مربع با اســتفاده از ۳۴ هزار و ۱۲۶ تن، 

آسفالت شده است.
وی افزود: در محدوده حلقه چهــارم حفاظتی ۹۷ 
هزار و ۳۷۹ متر مربع با اســتفاده از ۱۸ هزار و ۹۸۲ 
تن، آسفالت و برای قراردادهای آسفالت مناطق به 
میزان ۱۱۹ هزار و ۱۷۸ متــر مربع، ۱۴ هزار و ۶۳ تن 

آسفالت استفاده شده است.

 در نیمه نخست ۱۴۰۲ انجام شده است؛

اجرای بیش از 141 هزار تن آسفالت در معابر شهر اصفهان

ما سالیان بسیار تحت فشار تحریم های ظالمانه غرب 
به سرکردگی آمریکا و اروپا بودیم، اما این تحریم ها 
فرصتی شد تا بتوانیم در حوزه های مختلف بهداشت 
و سلامت، گردشگری، کشاورزی، تولیدات صنعتی، 
نظامی و … توانمندی های ویژه ای را در کشورمان ایجاد 

کنیم

مدیر منطقه ۹ شهرداری اصفهان:

محوطه بازی بوستان مهر به بازی های نوین مجهز می شود
مدیر منطقه ۹ شهرداری اصفهان گفت: به منظور خدمت رسانی شایسته، تأمین رفاه و آسایش شهروندان، 
افزایش سرانه تفریحی و بهبود فضاهای عمومی، تجهیز محوطه بازی بوستان مهر به بازی های نوین با 
اعتباری بالغ بر چهار میلیارد ریال در دست اقدام است.سیدسلمان قاضی عسگر در گفت وگو با خبرنگار 
ایمنا، اظهارکرد: بوســتان ها از عمده ترین مراکز گذراندن اوقات فراغت اقشار مختلف جامعه است، از 
این رو ایجاد محیط های شاد و سالم در بوستان ها برای کودکان، نوجوانان و خانواده ها از ضرورت های 
جامعه امروز است.وی تجهیز بوستان ها به انواع وسایل بازی بی خطر و استاندارد را از اولویت های مهم 
شهرداری منطقه دانست و افزود: مجموعه بازی های جدید علاوه بر انطباق با رویکردهای نوین بازی و 
سرگرمی در دنیا باید استانداردهای مربوطه نیز به صورت دقیقی در آن ها رعایت شده باشد.مدیر منطقه 
۹ شهرداری اصفهان گفت: به منظور خدمت رسانی شایسته، تأمین رفاه و آسایش شهروندان، افزایش 
سرانه تفریحی و بهبود فضاهای عمومی، تجهیز محوطه بازی بوستان مهر به بازی های نوین با اعتباری 
بالغ بر چهار میلیارد ریال در دست اقدام اســت.وی تصریح کرد: در راستای توسعه و تجهیز پارک های 
سطح منطقه به امکانات استاندارد و وسایل رفاهی و سرگرمی برای کودکان، این مجموعه در مساحتی 
حدود ۶۰۰ متر مربع با بازی های نوین از جمله فن بال، تک بال، پینت بال و بسکتبال خانواده در حال تجهیز 
است.قاضی عسگر اضافه کرد: تلاش ما بر این است که با ایجاد فضاهای تفریحی و گردشگری بتوانیم 

اوقات نشاط آوری را برای شهروندان به منظور ترویج نشاط اجتماعی فراهم کنیم.
 

اجرای 17 برنامه در محله های منطقه 4 اصفهان هم زمان با 
جشنواره فیلم کودک

مدیر منطقه چهار شهرداری اصفهان گفت: به مناسبت برگزاری سی وپنجمین جشنواره بین المللی فیلم های 
کودکان و نوجوانان در اصفهان، اجرای ۱۷ برنامه در ۱۷ محله این منطقه آغاز شده است.به گزارش ایمنا، 
محسن زمانی اظهار کرد: اصفهان شهری سرزنده و دیار هنر و هنرمندان است و از دیرباز مهد هنر و در این 
عرصه مورد توجه بوده است که میزبانی از سی وپنجمین جشــنواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان در 
اصفهان موجب ایجاد فضایی پر از شور و شوق در میان مخاطبان خود شده است.وی با بیان اینکه مبحث 
کودک و نوجوان یکی از مباحث مهم کشور است، افزود: ما در منطقه چهار شهرداری اصفهان سعی کردیم 
با تمام توان در این زمینه فعالیت کنیم، این برنامه ها در راستای افزایش سرانه نشاط و سرگرمی کودکان 
و نوجوانان با محوریت بازی و تفریح برنامه ریزی شده است.مدیر منطقه چهار شهرداری اصفهان گفت: 
به مناسبت سی وپنجمین جشنواره فیلم کودک و وی تصریح کرد: با توجه به نگاه ویژه مدیریت کلان شهری 
به محلات، سعی کرده ایم تمام محلات منطقه چهار بتوانند از ویژه برنامه های این جشنواره بهره مند شوند.

زمانی ادامه داد: در این برنامه ها با بهره گیری از مربیان و عوامل مجرب و کارآزموده، استفاده از بازی های 
بومی محلی و جنبشی-حرکتی سعی کردیم تا از تمام ظرفیت محلات منطقه استفاده کنیم.

 
در شهریورماه ۱۴۰۲ انجام شد؛

نجات بیش از 500 نفر از حوادث توسط آتش نشانان اصفهان
رئیس اداره برنامه ریزی و توسعه سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شــهرداری اصفهان گفت: تعداد 
نجات یافتگان از حوادث شهریورماه گذشته اصفهان توسط آتش نشانان این سازمان ۵۲۹ نفر بوده است.

امید باقری در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با اشاره به عملکرد شهریورماه ۱۴۰۲ سازمان آتش نشانی و خدمات 
ایمنی شهرداری اصفهان اظهار کرد: ماه گذشــته ۲۱۹ مورد خدمات ایمنی و ۳۷۹ مورد گشت ایمنی توسط 
این سازمان انجام شده است.وی با اشاره به استقرار ۲۵۲ دستگاه اطفائیه در نقاط پرتردد شهر اصفهان طی 
شهریورماه ۱۴۰۲، افزود: در این مدت ۱۲۱۸ عملیات آتش سوزی و امداد و نجات انجام شد که از این تعداد 
۵۱۱ مورد حریق و ۴۸۸ مورد حادثه بوده اســت.رئیس اداره برنامه ریزی و توسعه سازمان آتش نشانی و 
خدمات ایمنی شهرداری اصفهان تصریح کرد: تعداد نجات یافتگان در حوادث ماه گذشته ۵۲۹ نفر بوده است.

با مسئولان

خبر روزاخبار

 احداث و اجرای 2 هزار میلیارد 
ریال پروژه  عمرانی و ترافیکی 

در سطح منطقه 15 اصفهان
مدیر منطقه ۱۵ شــهرداری اصفهــان گفت: با 
تلاش و همــت اداره های عمــران و حمل ونقل 
و ترافیک ایــن منطقه اقدام بــه احداث بیش 
از هشــت پروژه عمرانی و ترافیکی در ســطح 
منطقه شــده و کل این پروژه هــا در مجموع دو 
هزار میلیارد ریال اعتبار را به خود اختصاص داده 
است.هوشنگ نظری پور در گفت وگو با خبرنگار 
ایمنا اظهار کرد: علاوه بر اثرات منفی مشــکلات 
ترافیکی بــر منافع اقتصادی، اثرات مســتقیم 
حجم ترافیک و حمل ونقل جاده ای بر آب و هوا و 
محیط زیست، مدیریت های شهری را به تلاش 
برای جست وجوی راهکارهای برون رفت از این 
بحران واداشته اســت.وی با بیان اینکه بحث 
بهسازی احداث و زیرساخت های شهری، بیش 
از پیش قوت یافته اســت، افزود: در این راستا 
راه ها و معابر شــهری، مهمترین عناصر شهری 
و شریان حیاتی یک شــهر محسوب می شوند 
و نقش مهمــی در زندگی شــهری و پویایی آن 
دارند.مدیر منطقه ۱۵ شهرداری اصفهان تصریح 
کرد: با تلاش اداره های عمــران و حمل ونقل و 
ترافیک ایــن منطقه اقدام به احــداث بیش از 
هشت پروژه عمرانی_ ترافیکی در سطح منطقه 
شده است که احداث ضلع شرقی خیابان مقداد 
دوم به طول ۳.۵ کیلومتر )۳۵۰۰ متر(، تعویض 
گاردریل های آن و نصب نیوجرسی های بتنی در 
حاشیه کانال آب، نصب چراغ های راهنمایی و 
ایمن سازی های ترافیکی، در مجموع با هزینه ای 
معادل ۲۸۰ میلیارد ریال یکی از پروژه های مهم 
منطقه است که هفته پیش به بهره برداری رسید.

وی خاطرنشان کرد: پل روی کانال آب خیابان 
مقداد دوم نیز که پیش تر با هزینه ای معادل ۳۰ 
میلیارد ریال احداث شده بود، همزمان با افتتاح 
این خیابان در دســترس شهروندان قرار گرفته 
است.نظری پور با اشــاره به اینکه پاسخگویی 
به مســائل حمل ونقل و ترافیک شهرها نیاز به 
برنامه ریزی و دریافت روش های واقع بینانه دارد 
و از سوی دیگر اجرای این طرح ها مستلزم صرف 
اعتبارات سنگین است، گفت: از دیگر اقدامات 

مهمی که در این راستا انجام گرفته است.

رئیس اداره تحقیقات و آموزش سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان گفت: در ادامه سلسله کارگاه های آموزشی فضای سبز، سومین کارگاه آموزشی 
با موضوع تغذیه گیاهان و رویکردهای نوین در باز توانی درختان، برنامه ریزی و در دانشگاه علمی و کاربردی سازمان همیاری شهرداری های اصفهان برگزار شد.

نیما نیکخواه در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: سازمان پارک ها و فضای سبز شــهرداری اصفهان با هدف ارتقای آگاهی و دانش تخصصی کارشناسان و 
دست اندرکاران فضای سبز شهری، بر اساس یافته های نوین علمی و تجربی ضمن بهره گیری از اساتید خبره دانشگاه و همچنین دستاوردهای اجرایی خود، 
سلسله کارگاه های تخصصی را برنامه ریزی و تاکنون سه رویداد آن را برگزار کرده است.وی با اشاره به برگزاری کارگاه های آموزشی فضای سبز با موضوع تغذیه 
گیاهان و رویکردهای نوین در باز توانی درختان فضای سبز شهری، افزود: در ادامه سلسله کارگاه های آموزشی فضای سبز، سومین کارگاه آموزشی با موضوع 
تغذیه گیاهان و رویکردهای نوین در باز توانی درختان، برنامه ریزی و در محل تالار حافظ واقع در دانشگاه علمی و کاربردی سازمان همیاری شهرداری های اصفهان 
برگزار شد که میزان استقبال و حضور مدیران و مسئولان حوزه فضای سبز استان در آن نسبت به دو کارگاه قبل بیشتر بود.رئیس اداره تحقیقات و آموزش سازمان 
پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان تصریح کرد: این کارگاه، سومین کارگاه استانی از برنامه آموزشی عنوان شده است و سازمان پارک ها کارگاه های بعدی را 
نیز با موضوعات تخصصی فضای سبز شهری در تقویم کاری خود برنامه ریزی کرده است که در زمان مقرر برگزار خواهد شد.وی ادامه داد: با برگزاری این سلسله 

کارگاه های تخصصی علاوه بر به روزرسانی دانش فنی، سعی در ایجاد یک ارتباط سازنده برای تبادل اطلاعات علمی، فنی و اجرایی در حوزه یاد شده دارد.

 برگزاری کارگاه های تخصصی و آموزشی فضای سبز شهری در اصفهان

 شادپیمایی 
عروسک ها در اصفهان

هم زمان با برگزاری ســی وپنجمین 
جشــنواره بین المللــی فیلم هــای 
کــودکان و نوجوانــان اصفهــان، 
شادپیمایی عروسک ها سیزدهم تا 
بیســتم مهرماه در محلات مختلف 

شهر اصفهان برگزار می شود.

عکس خبر

عکس: ایمنا
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بیست و دومین نمایشگاه بین المللی تأسیســات، سیستم های سرمایشی و 
گرمایشی و تهویه مطبوع تهران روز پنج شنبه سیزدهم مهرماه 1402، با حضور 
سید محمد موسوی، معاون وزیر صمت، 500 شرکت فعال داخلی و خارجی در 
صنعت ساختمان، سیستم های سرمایشی و گرمایشی و حضور فعال و مؤثر 

شرکت فولاد مبارکه در این نمایشگاه گشایش یافت.
در جریان افتتاح بیست و دومین نمایشگاه بین المللی تأسیسات سید محمد 
موســوی، معاون وزیر صمت گفت: یکی از دغدغه های اصلی همکاران ما در 
این صنعت موضوع تأمین مواد اولیه است. خوشــبختانه اتفاقات خوبی در 

روابط مابین صنعتگران شاهد بودیم. بعضاً مشــکلاتی در حوزه تأمین وجود 
دارد که امیدواریم بتوانیم پس از شــنیدن دغدغه فعالان در این رویداد جهت 
حل مسائل اقدام کنیم. ۹5 درصد از محصولاتی که در حوزه های سرمایشی و 
گرمایشی در منازل، شرکت ها، کارخانه ها و ادارات استفاده می شود، ساخت 
داخل اســت. این حوزه بازاری بــه ارزش 30 هزار میلیارد تومــان دارد که در 

استان های مختلف کشور خدمات ارائه می دهند.
همچنین در جریان برگزاری این نمایشگاه برخی از مسئولان و مشتریان فولاد 

مبارکه از غرفه این شرکت در نمایشگاه بازدید کردند. 

مدیرکل کمیته امداد اســتان اصفهــان در پیامی هفته نیــروی انتظامی را به 
دلاورمردان و سلحشوران عرصه اقتدار، امنیت و آرامش جامعه تبریک گفت.

کریم زارع مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( استان اصفهان، با صدور پیامی 
ضمن تبریک فرارسیدن هفته نیروی انتظامی ، از زحمات و ایثار سبزپوشان فراجا 
تقدیرکرد و اظهار داشت: تلاشگران و ایثارگران نیروی انتظامی، حافظان نظم، 
امنیت و آسایش مردم و سربازان دفاع از اقتدار ایران اسلامی در جای جای مهین 
عزیزمان هستند و بی تردید تلاش ها و از خودگذشتگی های این عزیزان شایسته 
ارج گذاری و تقدیر است.در متن پیام مدیرکل کمیته امداد استان اصفهان آمده 
است: »مجاهدت ها، جان فشانی ها و رشادت های بیش از 4 دهه از حیات طیبه 
نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران، برآمده از ایمان، اخلاص، تقوا و نوعدوستی 
دلاورمردان، شیرزنان و سلحشــوران جان بر کف نیروی انتظامی است؛ اینکه 
بارها و بارها در برهه های حساس و مهم و در برابر دشمنان قسم خورده این ملت، 
در کنار مردم بوده اند و برای لحظه  لحظه های آرامش و امنیت این ســرزمین 

فداکارانه ایستاده اند هرگز فراموش نخواهد شــد؛ می دانیم که در همه ثانیه به 
ثانیه هایش نگرانی، اضطراب و زحمت برای خانواده هایتان ایجاد شده اما نه شما 
خم به ابرو آورده اید نه ایشان ذره ای از مسیر متعالی که خداوند روزی شان کرده 
عقب نشینی کرده اند؛  شک نکنید که این مردم قدردان همه رشادت ها، دلاوری ها 
و فداکاری های مومنانه شما هستند و خدای قادر متعال را بابت نعمت نیروی 
انتظامی قوی، مهربان، مقتدر و مومن شاکر و سپاسگزار هستند. اینجانب ضمن 
ادای احترام به شهدای عرصه نظم و امنیت با گرامیداشت هفته نیروی انتظامی، 
از تلاش های ارزنده دست اندرکاران این عرصه در جامعه و بالاخص فرماندهی و 
پرسنل خدوم نیروی انتظامی استان اصفهان صمیمانه تقدیر و تشکر می نمایم، 
امید است در سایه رهنمودهای خردمندانه فرماندهی معظم کل قوا حضرت آیت 
ا… العظمی امام خامنه ای )مدظله العالی( در پاسداری از خون شهیدان گرانقدر 
انقلاب اسلامی، پیشبرد اهداف متعالی نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران و 

برقراری نظم و امنیت در جامعه موفق و مؤید باشید.«

فرمانده یگان حفاظت اراضی اســتان اصفهان از رفــع تصرف فوری بیش از 
153 هکتار اراضی ملی استان اصفهان به ارزش 16 هزار و 882 میلیارد ریال 

خبر داد.
سرهنگ امیرســعید باقری فرمانده یگان حفاظت اراضی استان اصفهان در 
گفت وگو با خبرنگار پایگاه خبری وزارت راه و شهرســازی از استان اصفهان؛ 
در خصوص مجموعه اقدامات بعمل آمده در راستای رفع تصرف اراضی ملی 
از ابتدای ســال تا کنون اظهار کرد: 153 هکتار از اراضی ملی و دولتی استان 
اصفهان در گستره 115 شهر این استان با هوشیاری کارکنان این فرماندهی از 

چنگال متصرفان خارج و رفع تعرض فوری شد.
وی با بیان اینکه ارزش این اراضی رفع تصرف شــده 16 هزار و 882 میلیارد 
ریال برآورد شده اســت، عنوان کرد: برای این اراضی جمعاً تعداد 43 مورد 

تعرض گزارش و واقع شده بود که با اقدامات بعمل آمده مورد رفع تصرف قرار 
گرفت و با معترضین برخورد شد.

فرمانده یگان حفاظت اراضی اســتان اصفهان خاطرنشــان کرد: این یگان 
وظیفه حراســت و رفع تصرف انفال و اراضی دولتی و ملی را بر عهده دارد لذا 
هرگونه اقدام فیزیکی مانند دیوار و فنس کشی در اراضی ملی و دولتی ممنوع 

بوده و تصرف اراضی ملی و دولتی به شمار می رود.
وی گفت: ســامانه 1656 به صورت شــبانه روزی به منظور دریافت اخبار و 
اطلاعات مردمی در ارتباط با تصرف اراضی ملــی و دولتی فعال بوده و مردم 
عزیز اســتان اصفهان می توانند موارد تصرف، تعــرض و دخالت در اراضی 
دولتی و ملی را از طریق تماس با این شماره به یگان حفاظت اراضی گزارش 

دهند.  

رئیس هیأت مدیره کانون انجمن های صنفی کارفرمایان استان اصفهان گفت: 
مراسم تجلیل از 10 کارفرمای سرآمد استان اصفهان 1۹ مهرماه برگزار می شود.

سید عبدالوهاب ســهل آبادی در گفت وگو با خبرنگار مهر اظهار داشت: کانون 
انجمن های صنفی کارفرمایان اســتان اصفهان ده کارفرمای سرآمد را طی دو 
دوره داوری با ده رویکرد فنی، علمی، اقتصادی و اجتماعی انتخاب و در تاریخ 
1۹ مهرماه سال جاری مبادرت به معرفی این کارفرمایان به جامعه کار و تولید و 

مسئولین و مدیران ارشد استان خواهد کرد.
وی با بیان اینکه این رویداد طبق آئین نامه مصوب هر ســال انجام می پذیرد، 
افزود: کارفرمایانی که 3 تا 5 ســال به صورت متوالــی کارت کارفرمایی زرین 

داشته باشند می توانند در این رقابت شرکت کنند.
رئیس هیأت مدیره کانون انجمن های صنفی کارفرمایان استان اصفهان تصریح 
کرد: شرکت کنندگان در این رقابت پس از ارائه مدارک توسط هیئت داوران مورد 
داوری قرار گرفتند.وی خاطرنشان کرد: از جمله داوران شرکت کننده در هیئت 
داوری می توان به نمایندگان خانه صنعت و معدن، ســازمان صمت، اداره کار 
و رفاه اجتماعی، اداره کل استاندارد، ســازمان تأمین اجتماعی، سازمان امور 

مالیاتی و انجمن صنفی کارفرمایان و استانداری اشاره کرد.
سهل آبادی بیان داشــت: این کارفرمایان پس از 2 مرحله داوری توسط 133 

انجمن عضو در کانون کارفرمایان مورد راســتی آزمایی داده ها قرار گرفتند و از 
جمله شاخص های مهم انتخاب در این رقابت، دارا بودن پروانه بهره برداری و 
تعداد نیروی کار مناسب و ارائه مدارک بهره وری و کنترل کیفی و رعایت مقررات 

استاندارد و حافظ محیط زیست را می توان نام برد.
وی هدف از انتخاب کارفرمای ســرآمد درجه دادن به کارفرمایان عنوان کرد و 
گفت: کارفرمای سرآمد در طول ســال ها فعالیت خود از جایگاه حقوقی ویژه 
برخوردار بوده و از این ظرفیت می توان به عنوان الگو برای بهبود شــرایط دیگر 

صنایع بهره برداری کرد.

حضور فعال و مؤثر فولاد مبارکه در بیست و دومین نمایشگاه 
بین المللی تأسیسات

پیام تبریک مدیرکل کمیته امداد استان اصفهان به مناسبت هفته 
نیروی انتظامی

 اراضی ملی استان اصفهان به ارزش یک هزار و ۶۸۸ میلیارد تومان
 رفع تصرف فوری شد

رئیس هیات مدیره کانون انجمن های صنفی کارفرمایان استان اصفهان: 

مراسم تجلیل از ۱۰ کارفرمای سرآمد استان اصفهان برگزار می شود
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